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ŽUPANJA SKLICUJE 
OBČINSKI SVET
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uva wmuui i cvuiu vije

Skoraj teden dni je bila Izola največkrat omenjena slovenska občina. Če nebi bilo romske družine Strojanovih 
bi bili prva vest vseh slovenskih sredstev obveščanja. In čeprav se, za evropska merila, ni zgodilo nič 
pretresljivega so bili novinarji ves čas dobesedno na občinskem pragu. Tako-le so čakali prejšnjo sredo na 
odločitev občinske volilne komisije, kdo je nov izolski župan.

LOKALNE VOLITVE 2006 ODHAJAJO V ZGODOVINO

Po rokovniku so volilni postopki končani, odhajajo zadnji plakati 
in mesto dobiva staro podobo. Vendar pa volitve, vsaj v Izoli, 
menda še niso končane, saj se obeta zelo zanimiva konstitutivna 
seja novega občinskega sveta. Kakorkoli že, v Izoli se zdaj dogaja 
pravna praksa za bodoče podobne volitve kjerkoli v Sloveniji.

771580 578005

Edvard Dečman 
Sašo Stepanov 
Darjan Gorela

1< Barrici

Spoštovani ljubitelji tartufov,
Vabimo vas na

dneve tartufov
v restavraciji hotela Marina v Izoli, 

ki bodo potekali od 22.11. - 25.11.2006.

V teh dneh bomo pripravili vrsto jedi iz belih 
tartufov ter zraven postregli z žlahtno kapljico 

izvrstnih vinaijev naše zemlje Istre.

V soboto nam bo zaključni večer 
popestril Leon Bučar.

V pričakovanju vašega prihoda...
Rezervacije sprejemamo po telefonu:

031 656 451 ali 05 6604100
Hotel in restavracija Marina Veliki trg 11 6310 Izola 
www.hotelmarina.si • info@hotelmarina.si

AVTO SOLA BISER
Drevored 1.Maja 41, Izola 

www.biser-as.si 
tel.: 05/ 641 74 48 
Mob. 041 685

Izola - romarsko mesto

A Isola, Isola, Isola 
A Isola, Isola, Isola 
A Isola, Isola, Isola 

A Isola voglio andar.

Magari col carro de Zingari 
Magari col carro de Zingari 
Magari col carro de Zingari

A Isola voglio andar!

ZGODOVINA NA OGLED

Konec prejšnjega tedna je v Koper priplula jadrnica 
Sedo v, največja šolska jadrnica na svetu, ki pluje pod 
zastavo Ruske federacije. Jadrnica je bila zgrajena 
leta 1921, na njej pa se šola približno 120 kadetov, 
ki so se sestali z vrstniki Srednje pomorske šole in s 
študenti Fakultete za pomorstvo, obiskali so jo številni 
visoki gostje iz Slovenije in Rusije ter množica 
radovednežev in ljubiteljev jadranja.
Skoraj 120 metrov dolg štirijambomik je namreč živ 
spomenik nekega prejšnjega časa.

AVTO CEN TER Avto Center Jereb, Izola 
www.a-Jereb.il

Izdelki
za zdravo življenje

Kristanov trg 1 - tržnica
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in 
petek: 8.30 -15.00 
sreda: 8.30 -15.00/16.00-19.00 
sobota: 8.30 -12.00



Lokalne volitve 2006
Izolska občina ima tudi uradno novo (staro) županjo. 
Občinska volilna komisija je s tem, ko je zavrnila 
ugovor protikandidata oziroma njegove stranke Izola 
je naša, dejansko potrdila objavljene rezultate in 
Breda Pečan je tako v drugem krogu za 2 glasova 
prehitela Tomislava Klokočovnika. Ta ima sicer še 
vedno vsaj dve možnosti ugovarjanja odločitvi
Občinske volilne komisije, vendar še ni povsem jasno, 
kako bi se to lahko zgodilo.
Znesljivo je le to, da se lahko pritoži na Upravno 
sodišče, ki o tem odloča v nekaj tednih, toda v 
primeru, da bi sodišče ugodilo pritožbi sledi ugovor 
druge strani in tako vse do ustavnega sodišča, 
medtem pa bo že minilo prvo leto županskega 
mandata. Druga, dokaj nedorečena varianta je 
glasovanje na seji občinskega sveta, kjer pa je 
nedorečenosti zakonodaje toliko, da niti strokovnjaki 
volilnega prava ne vedo, kako natančno ravnati.
Dejstvo je namreč, da je že sam občinski svet na 
začetku konstitutivne seje pravzaprav le »grupa 
gradana«, saj si morajo, po veljavni zakonodaji sami 
sebi potrditi mandate. Šele nato so dejansko občinski 
svetniki in takrat naj bi tudi ugotavljali kdo je bil 
izvoljen za izolskega župana. Pa tudi v tem primeru 
je zelo vprašljivo, kaj imajo ugotavljati svetniki, če 
so to z izvolitvijo že ugotovili volivci.

KONSTITUTIVNA SEJA ČEZ TEDEN DNI

KJE SMO IZOLANI?
V teh vročih in tudi novinarsko zanimivih povolilnih 
dneh v izolski občini smo v nekaterih medijih 
prebirali, poslušali ali videli, da nas oziroma našega 
izvoljenega svetnika Slavka Samotorčana novinarji 
razvrščajo v blok občinskih svetnikov, ki so na strani 
županskega kandidata dr. Tomislava Klokočovnika.
Ob tem moramo povedati, da smo se člani liste 
Izolani že pred volitvami in tudi po volitvah 
dogovorili, da ne bomo sklepali nobenih koalicij in ne 
bomo trgovali z glasom našega svetnika. Skupaj z 
LDS in listo Izola zbudi se pa smo se dogovorili, da 
se bomo ob najpomembnejših odločitvah občinskega 
sveta dogovarjali, kako nam je ravnati.
Neodvisna lista IZOLANI

Ustanovna seja novega občinskega sveta bo prihodnji 
četrtek, iz dnevnega reda pa izhaja, da Tomislav 
Klokočovnik še ni vložil pritožbe na sklep Občinske 
volilne komisije. Kot je slišati pa jo že pripravljajo in 
jo bodo svetniki dobili na klopi oziroma par dni pred 
sejo.
Predlagani dnevni red pa v prvem delu predvideva 
obravnavanje poročila Občinske volilne komisije, še 
preden bodo svetniki sami sebi potrdili mandate, kar 
se bo zgodilo šele pod 4. točko dnevnega reda. Kaj 
bodo v tem primeru svetniki storili s poročilom 
komisije pa nikomur ni jasno. V ten tednu dni bodo 
teoretiki volilne zakonodaje na republiški ravni 
zagotovo imeli še kaj opravka z izolskimi volitvami.

ISKANJE ZAVEZNIKOV
Tesen izid županskih volitev, o katerem je odločila 
občinska volilna komisija, v Izoli še vedno buri 
duhove. Medtem ko v tabom Tomislava Klokočovnika 
pripravljajo ugovor na sklep občinske volilne 
komisije, ki ga morajo predložiti do sklica ustanovne 
seje novega občinskega sveta, se v ozadju, po pisanju 
nekaterih medijev, "trguje" s položaji v občinski 
upravi in sklepajo bolj ali manj načelne koalicije.Kot 
jeziček na tehtnici bodo glasovi svetnikov občinske 
LDS, ter svetnikov Liste Izola zbudi se in Izolani, 
odločali bodisi o podelitvi novega mandata izolski 
županji Pečanovi ali pa o podpori Klokočovnikovemu 
ugovoru, pri čemer še ni povsem jasno, kaj se bo 
zgodilo, če Pečanove v občinskem svetu ne bodo 
potrdili. V najslabšem primeru bi lahko prišlo do 
ohromitve delovanja občinskega sveta in občinske 
uprave. Če občinski svet ne podeli mandata Pečanovi 
se lahko zgodi, da bo o izolski županji ali županu na 
koncu odločal državni zbor, ki lahko razpiše ponovne 
voltive.
O tem, kako bodo ravnali na konstitutivni seji prihodnji 
četrtek so v izolski LDS govorili na seji občinskega 
odbora, vendar dokončnega sklepa niso sprejeli. Tako se 
niso opredelili niti za Pečanovo niti za Klokočovnika, 
ker še niso prejeli poročila volilne komisije in ugovora 
liste Izola je naša. "Prav tako nimamo pravne 
argumentacije občinske uprave o nadaljnjih postopkih," 
je povedal predsednik občinskega odbora LDS Igor 
Franca. "Prvič doslej se je v Sloveniji zgodil takšen 
zaplet po lokalnih volitvah, skoraj vsak dan pa slišimo 
drugačno razlago, kako naj bi v skladu z zakonodajo 
tekli postopki."
V Izoli je naša so napovedali, da bodo uporabili vsa 
pravna sredstva in na upravnem sodišču sprožili upravni 
spor, če bodo svetniki Klokočovnikov ugovor zavrnili.

IZOLSKI OTOK JE NA USTAVNEM SODISCU
Umanotera, okoljska nevladna organizacija je vložila 
zahtevo za oceno ustavnosti Resolucije o nacionalnih 
razvojnih projektih za obdobje 2007-2023. Glavni 
očitek Resoluciji je namenjen pomanjkanju celovite 
presoje vplivov na okolje, ki bi morala biti za 
Resolucijo izvedena na podlagi Zakona o varstvu 
okolja in Direktivi 2001/42/ES o strateški presoji 
vplivov na okolje.
Od zahteve za oceno ustavnosti Resolucije Umanotera 
pričakuje, da bo Ustavno sodišče zahtevalo 
razveljavitev sklepa Vlade Republike Slovenije z dne 
11 oktobra 2006 in da bo s tem postopek sprejemanja 
Resolucije potekal po zakonsko predvidenih postopkih, 
ki med drugim predvidevajo tudi vključevanje 
strokovne in širše javnosti. Tako bi končno lahko 
Državni zbor sprejel bolj kvaliteten dokument, ki bi 
temeljil tudi na večjem soglasju in to bi zagotovilo 
tudi boljše izvajanje.
Med dokumenti iz Resolucije je tudi izolski otok za 
katerega velja, tako kot že v nekaterih drugih 
primerih, da ni bil deležen širšega preverjanja v 
prostoru in da tudi stroka o njem še ni dala ustreznih 
mnenj.

IZVOLJENO VODSTVO KS JAG0DJE-D0BRAVA
Prva krajevna skupnost, ki se je konstituirala po 
letošnjih lokalnih volitvah je KS Jagodje Dobrava.
Na ustanovni seji so za predsednika sveta ponovno 
izvolili "veterana", Maksa Filipčiča, ki je na volitvah 
tudi dobil največ glasov,. Podpredsednica je postala 
Anita Zomada, tako da razmerje moči v KS ostaja 
nespremenjeno. Na seji so še sprejeli zahtevo, da KS 
nujno potrebuje tajnico, ki bo lahko skrbela za 
formalnosti v delu skupnosti.

Stavka v Mehanotehniki se nadaljuje
Predstavniki stavkajočih delavcev obeh podjetij 
(Mehano in Mehanotehnika), ki štrajkajo že sedmi dan, 
so javnosti sporočili, da so pisno, s priporočeno pošto, 
poslali vodstvu stavkovne zahteve, na katere
pričakujejo odgovor najkasneje do 27. 11. Delavci 
med drugim zahtevajo zvišanje bruto osnovne plače 
skladno s kolektivno pogodbo kovinsko predelovalne 
industrije (cca 10 500 sit), zvečanje izplačila potnih 
stroškov za prihod in odhod z dela, zagotavljanje 
zasebnosti in urejene pogoje dela. Delavci zahtev niso 
vročili po običajni poti, saj jih vodstvo ni hotelo 
sprejeti, zato so jih poslali po faksu in po pošti s 
priporočeno povratnico.

REZULTATI VOLITEV PO VOLIŠČIH - 2. KROG
V drugem krogu županskih volitev v občini Izola 
je od 13.019 volilnih upravičencev glasovalo 8.505 
upravičencev oziroma 65.33 odstotka.
Za Bredo Pečan je glasovalo 4.212 oziroma 50.01 
volivcev, za Tomislava Klokočovnika pa 4.210 
oziroma 49.99 odstotka volivcev.
Na vpogled pa še pregled kako so glasovali po voliščih.

VOLIŠČE: 01-001 DVORANA RDEČEGA KRIŽA

Zap.št. Kandidat št. glasov % glasov
1 Breda Pečan 467 1 49.84
2 Tomislav Klokočovnik 470. 50.16

VOLIŠČE: 01 -002 PALAČA MANZIOLl

Zapit. Kandidat St. glasov % glasov
1 Breda Pečan 399 .. 42.18
2 Tomislav Klokočovnik 547. 57.82

VOLIŠČE: 01-003 DRUŠTVO UPOKOJENCEV

Zap št. Kandidat St. glasov % glasov
1 Breda Pečan 309 . 53.00
2 Tomislav Klokočovnik 274 47.00

VOLIŠČE: 01-004 KULTURNI DOM

Zap.št. Kandidat
1 Breda Pečan
2 Tomislav Klokočovnik

Št. glasov % glasov 
495 51.51
466 48.49

VOLIŠČE: 02-005 KS LIVADE

Zap.št. Kandidat
1 Breda Pečan
2 Tomislav Klokočovnik

Št. glasov % glasov 
622 ' 52.09
572. 47.91

VOLIŠČE: 02-006 OSNOVNA ŠOLA LIVADE

Zap.št. Kandidat St. glasov % glasov
1 Breda Pečan 617 51.85
2 Tomislav Klokočovnik 573 48.15

VOLIŠČE: 034)07 HOTELI SIM. ZAUV, RECEPCIJA

Zap.št. Kandidat št. glasov % glasov
1 Breda Pečan 501 v 50,20
2 Tomislav Klokočovnik 497^/ 49.80

VOLIŠČE: 03-008 KS JAGODJE-DOBRAVA

Zapit. Kandidat št. glasov % glasov
1 Breda Pečan 14 V 53.41
2 Tomislav Klokočovnik 123( 46.59

VOLIŠČE: 03-009 BAREDI - STARA ŠOLA

Zapit. Kandidat Št. glasov % glasov
1 Breda Pečan 25- 43.10
2 Tomislav Klokočovnik 33L 56.90

VOLIŠČE: 034)10 ŠARED - VEČNAMENSKO IGRIŠČE

Zap.št. Kandidat' Št. glasov % glasov
1 Breda Pečan 119 v 39.02
2 Tomislav Klokočovnik 186^ 60.98

VOLIŠČE: 03-011 CETORE - ZADRUŽNI DOM

Zapit. Kandidat Št. glasov % glasov
1 Breda Pečan 45. 6923
2 Tomislav Klokočovnik 20/ 30.77

volišče: 03-012 Malija - gasilski dom

Zapit. Kandidat St. glasov % glasov
1 Breda Pečan 138 y 50.36
2 Tomislav Klokočovnik 136- 49.64

VOLIŠČE: 034)13 KORTE - ZADRUŽNI DOM

Zap.št. Kandidat št. glasov % glasov
1 Breda Pečan 182 ^ 45.16
2 Tomislav Klokočovnik 221. 54.84

VOLIŠČE: 01-901 PREDČASNO GLASOVflN.IF

Zap št. Kandidat št- Slasov % glasov
1 Breda Pečan 61.21
2 Tomislav Klokočovnik 90 38 79

VOLIŠČE: 01-950 VOLIŠČE, KI JE DOSTOPNO INVALIDOM

Zapit. Kandidat št. glasov % glasov
1 Breda Pečan / ~ /
2 Tomislav Klokočovnik / /

VOLIŠČE: 01-997 GLASOVANJE PO POŠTI

Zap.št. Kandidat Št. glasov % glasov
1 Breda Pečan 10 83.33
2 Tomislav Klokočovnik 2 16.67
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Lokalne volitve 2006
Breda Pečan
SKUPAJ BOMO ISKALI SKUPNE TOČKE
Čeprav le za dva glasova, čeprav vsi pravni postopki še niso 
končani in se napovedujejo nova štetja in sodbe, je zaenkrat (in 
znova) županja še Breda Pečan. In kot pri predhonih dveh 
mandatih smo jo v Mandraču tudi tokrat pocuknili za rokav in 
postavili nekaj povolilnih vprašanj. Odgovori so bili bolj kot ne 
diplomatski, morda tudi zaradi tega, ker jo še čaka konstitutivna 
seja seja občinskega sveta, ki bo prihodnji četrtek. Na seji in po 
njej bo iskala soglasja in glasove nasprotnikov, ki jih je v novem 
mandatu več kot prejšnja leta.

- Kako komentirate zadnje dogodke v zvezi z drugim krogom 
volitev? Se po končanem štetju počutite kaj bolj varno?
- Pričakovati je bilo nezadovoljstvo protikandidata in njegove ekipe. 
Nikakor pa nisem pričakovala tako grobih, nekulturnih in lahko bi 
rekli neciviliziranih reakcij. Zagotovo ne moremo drugače imenovati 
groženj z linčem, ki sem jih bila deležna v času, ko je volilna 
komisija sprejemala odločitve. Neverjetni pritiski, ki jih je deležna 
volilna komisija, volilni odbori in tudi novinarji, sodijo vse kam 
drugam kot v enaindvajseto stoletje. In ne nazadnje se ti pritiski prav 
nič ne zmanjšujejo. Primorske novice in še kakšne druge novice se 
sistematično lotevajo prazgodovinskih tem z željo, da bi potencirale 
mojo negativno podobo v javnosti, kot da bi želele pritisniti tudi na 
upravno in vrhovno sodišče, da bi razsodilo v prid pritožniku
Kar pa se varnosti tiče, se nisem osebno počutila kaj dosti ogroženo. 
Bolj je skrbelo za mojo varnost ljudi okoli mene. Morda sem preveč 
prepričana v dobroto in nenasilnost Izolank in Izolanov, a nikakor 
nisem verjela, da bi mi hotel kdorkoli od njih storiti kaj žalega. 
Torej se tudi sedaj počutim prav tako varno kot pred devetimi leti, 
ko sem bila prvič izvoljena za županjo.
- Za sedaj kaže, da v občinskem svetu vaša stranka in tisti, ki 
so vas podpirali ne bodo imeli večine. Se ste že pogovarjali o 
morebitnem sodelovanju z ostalimi strankami in listami?

- Menim, da bo treba prepustiti 
pogovore o sodelovanju času po 
konstitutivni seji občinskega sveta. 
Tako kot sem začela še prav vsak 
dosedanji mandat brez potrebne 
večine, pa smo pozneje skupaj 
naredili zelo veliko in za vse Izolane 
pomembne razvojne korake in 
spremembe, verjamem, da so bili tudi 
v ta občinski svet izvoljeni ljudje, ki 
imajo iskreno radi Izolo in da bodo v 
želji, da uresničijo svoje programe, 
zaradi katerih so jih volilci izvolili, 
sodelovali pri sprejemanju za vse nas 

Izolanke in Izolane pomembnih odločitev. Skupaj bomo poiskali vse 
tiste teme in točke, ki nas zagotovo povezujejo in lotili se bomo 
prednostnega izvajanja in uresničevanja projektov, ki so bili skupni 
vsem programom, recimo: Gradnja novih stanovanj je skupna vsem, 
in tu se bomo zagotovo hitro razumeli...
- Kaj pa mladinski center in univerzitetni kampus? V stranki 
Izola je naša tema dvema projektoma niso bili ravno naklonjeni..
- Za Mladinski center Arigoni so načrti že narejeni in postopki že 
tečejo. Temu si ne želimo odreči in bomo pri tem vztrajali, ker je 
mladim tak center potreben. Ali se bo delal leta 2008 ali 2010 je 
stvar dogovora. Na enem od predvolilnih soočenj pa je gospod 
Klokočovnik izjavil, da si na mestu Študentskega kampusa v Livadah 
želijo igralniški center! Zraven vrtca in osnovne šole?! Igralništvo 
pomeni absolutno prostitucijo in drogo!
- Najbrž brez kompromisov ne bo šlo, tudi kadrovskih. 
Napovedujete kakšne spremembe v občinskem vodstvu?
- Zagotovo bomo preverili, ali se sodelavke in sodelavci v občinski 
upravi počutijo resnično izpolnjeni pri svojem delu, ali si želijo 
delati nekaj čisto drugega od tega, kar jim je bilo do sedaj določeno 
oz. dodeljeno. Vsake toliko časa je dobro preveriti, ali so res vsi 
ljudje na pravem mestu, pa tudi razdelitev posameznih nalog je 
morda potrebno ponovno pregledati in prerazporediti. Imam občutek, 
da nekateri niso ravno primerni za delo, ki ga opravljajo. Mislim, da 
smo predvsem slabi na področju priprave prostorkih aktov. Ker ni 
dovolj ljudi. Mislim, da bomo tu iz drugih oddelkov premestili dva 
sodelavca, nikogar novega ne bomo zaposlili, pravtako pa ne mislim 
nikogar pošiljati na cesto.

- Pa niste prav vi te ljudi postavili na mesta, na katerih se niso 
izkazali?
- Seveda, samo kako naj vnaprej vem, ali ima nekdo nagnjenje za 
stvari ki jih dela, ali pa bi morda počel kaj drugega..
- Boste morda sledili zgledu novoizvoljenega župana Maribora in 
vrnili poslanski mandat, ali nameravate nadaljevati s dosedanjo 
prakso nepoklicne županje?
- Zagotovo Maribor in Izola nista primerljivi občini tako kot niso 
primerljive z nami Ljubljana, Nova Gorica, Novo mesto, Kranj, 
Koper, Slovenj Gradec, Murska Sobota, Velenje ali Celje. Noben 
župan mestne občine ni ostal poslanec, če je kandidiral in bil 
izvoljen za župana, medtem ko je kar nekaj županov "navadnih" 
občin (in celo več kot do sedaj) istočasno poslancev. Še vedno sem 
prepričana da je bila učinkovitost dela občinske uprave, občinskega 
sveta in javnih zavodov in javnih podjetij v lasti občine Izola in 
seveda tudi mene same vsaj enaka če ne celo boljša kot pred tem. 
Zanimivo je, da je bilo prav v zadnjih dveh letih največ kritik in 
pripomb v Mandraču, pa tudi v PN, Delu in še kje povedanih na 
račun prehitrih in prevelikih sprememb, ki so se ali naj bi se 
dogajale v Izoli. Kdo jih je izvajal, pripravljal, najavljal? Jaz sama 
zagotovo ne, z menoj skupaj pa cela vrsta ljudi. In potem slišim, 
berem in me ti isti ljudje, ki so se prej pritoževali zaradi prevelikih 
in prehitrih sprememb obtožijo, da se zadnjih deset let ni nič zgodilo 
in da sem premalo prisotna v Izoli in da se pa v zadnjih dveh letih 
pa sploh nič ni premalmilo...
- Po medijih je zakrožila vaša izjava v zvezi z Romi. Mnogi 
Izolani jih po govoricah sodeč že pričakujejo na izolskih 
ulicah...Ste jih res povabili v Izolo?
- Tako kot sem povedala za Primorske novice - pa so potem znova 
zlorabili priliko, da so me na prvi strani "pribili" in na zadnji strani 
napisali to, kar je bilo res - le kdo bere tako prvo kot zadnjo stran?
- NISEM VABILA Romov, ampak sem HVALILA IZOLANE. 
Povedala sem ministru da smo Izolanke in Izolani vsaj 99% ZARES 
STRPNI ljudje in da če bo prišel k nam in se pogovoril z našimi 
krajani, jih vprašal, če bi se strinjali, da se družina Strojan naseli pri 
nas na podeželju, da sem prepričana, da ne bodo rekli NE. 
Poudarjam, da nisem vabila nikogar, saj nimam take pravice, 
predlagala (ali povabila?) pa sem ministra, da preveri, ali so moje 
trditve o strpnosti nas Izolank in Izolanov na mestu ali ne.

Darjan Gorela

Breda Pečan: Pod Belvederiem rušenja išel ne bo!
Ob robu pogovora se ni bilo mogoče izogniti še eni temi, ki se je 
po volitvah spet pojavila v dnevnem tisku. Rušitvi Shotokluba pod 
Belvederjem. Edinemu aktivnemu mladinskemu prizorišču v občini 
je Občina grozila z rušitvijo zaradi po njenem mnenju nezakonito 
zgrajenega objekta. Županja nam je v pogovoru zatrdila, da bodo 
zahtevo za rušitev umaknili, dokler se ne sprejme novi prostorski 
načrt, ki na t.i območju E4 predvideva urejen prireditveni prostor 
z gostinsko ponudbo na mestu današnjega parkirišča in novo 
cesto, ki bo pod Belveder pripeljala naravnost iz t.i drevoreda 
pinij. Po sprejetju načrta naj bi za prostor in gostinski del 
razpisali koncesijo. Ce bo pri tem ostalo, so lahko mladi mirni še 
zagotovo leto dni, saj je v tem primeru birokracija na njihovi 
strani...
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Lokalne volitve 2006 - Odgovori, reakcije, mnenja
ODPRTO PISMO GOSPE BREDI PEČAN KDO JE IZOLAN? (drugič)
Spoštovana, citiral bom vašo izjavo po volitvah:
»Od sinoči se v Izoli prvič po mnogih letih ne počutim več varno in prijetno. 
Na izolskih ulicah so se razvnele strasti, ki jih človek ne more razumeti«
Ali ste se gospa kdaj vprašali, koliko ste sami odgovorni, da se v Izoli ne 
počutimo več varno? Navedel vam bom le nekaj dogodkov in vprašanj, ki se 
nam postavljajo in smo jim bili priča v minuli volilni kampaniji:
1. Kako to, da so v večini dobili osebno pismo s pozivom na udeležbo v drugem 
krogu le tisti, ki se prvega kroga niso udeležili?
2. Kako to, da so bili plakati nasprotnega kandidata sistematično barvani z črno 
barvo?
3. Kako lahko nekdo vodi kampanijo tako, da deli na Izdane in NE Izdane? Iz 
plakatov je bilo jasno razvidno, kdor voli Bredo Pečan je Izolan, ostali pa to niso.
4. Kako to, da so bili smetnjaki in omarice, kljub občinskemu odloku polepljeni 
z gesli v prid vaši kandidaturi ?
5. Kako lahko občinska volilna komisija, ki je z vašim glasovalnim strojem bila 
v občinskem svetu preteklega mandata imenovana, deluje nepristransko in 
strokovno ter zavrne pomoč priznanih strokovnjakov ?
6. Kako lahko, občinska volilna komisija upošteva glasovnice, ki naj bi bile 
poslane po pošti, katere niso bile opremljene z žigom pošte iz česar ni moč 
ugotoviti ali so bile te pisemske pošiljke oddane na pošti pred dnevom 
glasovanja ?
7. Ali ste se mogoče vprašali, kako bodo »RIBARI« reagirali na vaše izjave? 
Kakšne, že sami veste.
8. Ali se zavedate kako so se počutili nasprotniki v kulturnem domu, ko vam je 
Klokočovnik povedal, da na srečanje ni bil vabljen, ob vpitju vaših podpornikov 
»Izdajalci, Mafija, Fašisti...«
V SDS smo vodili kampanijo v okviru zakonsko dovoljene porabe sredstev ter 
izkoristili vsa finančna sredstva, ki so nam zakonsko bila dovoljena. Dejstvo je, 
da je dovoljena poraba finančnih sredstev za volilno kampanijo za vse stranke 
in liste enaka, ker je vezana na število volivcev. Občani sami lahko ocenijo, 
glede na obseg volilnih aktivnosti, kdo je kršil zakonodajo ali pa so bile mogoče 
za različne stranke, različne cene plakatnih mest.
Glede na zgornja dejstva, kjer so v volilni kampaniji bila uporabljena vsa 
sredstva in kršila vsa pravila nam ne morete zameriti, da smo pri zadnjih 
nasilnih dogodkih, ki jih najgloblje obsojamo, ne glede kdo je to storil (grožnja 
s pištolo na sedežu IJN, molotovka pod oknom SDS), pomislili tudi na temno 
plat zgodovine. Že sama delitev na Izolane in NE Izolane, kjer se politično 
pripadnost veže na del prebivalcev nekega območja preveč spominja na delitve 
znane iz zgodovine, ko za dosego političnih ciljev deliš prebivalce nekega 
območja na Izolane in pro Koprsko usmerjene Izolane; na Srbe in Hrvate, na 
Srbe in Bošnjake, na Hrvate in Bošnjake itd...
V osnovi je ideja popolnoma ista. Delitve na naše , ki so dobri in druge, ki so 
slabi, so v zgodovini v večini primerov vedno pripeljale do nasilja. V zgodovini 
človeštva so žal, že mnogokrat bila uporabljena vsa sredstva za dosego cilja, 
priti ali ostati na oblasti ali očrniti nasprotnika (rušenje partizanskih spomenikov 
na Koroškem s strani jugoslovanske UDBE, Požigi...) Sedaj se pa čudite, kaj 
se v Izoli dogaja - neverjetno. Res je, da je tudi vaš nasprotnik občasno 
prekoračil mejo dobrega okusa vendar pa , vsaka akcija rodi reakcijo; kdor seje 
veter bo žel vihar; kdor gre z mečem bo z mečem pokončan.
V Trenjih je g. Cerar izrekel lepo misel: V predvolilni kampaniji moraš delovati 
tako, da po volitvah z mirno vestjo greš z nasprotnikom na kavo. Vprašajte se, 
koliko vaših političnih nasprotnikov bo po tej kampaniji še spilo kavo z vami? 
Čas bi že bil, da tudi vladajoča struktura občine Izola prične upoštevati in 
spoštovati zakonodajo.Kar velja za občane Izole, naj velja tudi za oblast.
(Alojz Padar)

Letošnje volitve so prinesle nekaj dobrega. Sleherni Slovenec končno ve kje je 
Izola, žal pa zagotovo ne ve kdo so Izolani.
V soboto so me presenetili klici prijateljev, znancev, sorodnikov... Vsi na isto 
temo: »Si bral? V Izolo je povabila Strojanove! Res, rome je povabila v Izolo!« 
Najprej sem seveda mislil, da se hecajo. Da bi me radi samo razdražili. Saj 
veste, volitve v Izoli še trajajo...
Pa ni bilo tako. Že čez pol ure sem zrl v članek enega od slovenskih 
dnevnikov, v katerem so zatrjevali, da je Breda Pečan v Izolo povabila romsko 
družino Strojan, povabilo pa kar po TV oddaji izrekla ministru Zveru.
Upanje, da je šlo za nesporazum je sicer ostalo, a ne dlje kot do ponedeljka. 
Iz prispevka na zadnji strani »primorskih« je namreč razvidno, da je beseda o 
tem res tekla. Kaj je bilo izrečeno in kako, sicer ne bomo nikoli vedeli. 
Dejstvo pa je, da se obris pogovora vseeno dokaj jasno kaže. In ravno ob njem 
se pojavi kar nekaj vprašanj.
- Zakaj neki bi župan-ja malega obmorskega mesta vabil-a rome, ko pa jih tu 
nikoli ni bilo?
- Jih je župan-ja vabila k nam v Izolo ali k sebi domov?
- Je župan-ja Izolan-ka in ve, da v Izoli nikoli ni bilo romov?
- Zakaj neki bi minister Zver sploh moral priti v Izolo, da bi se pogovoril »z 
ljudmi«?
- Kdo so »ljudje« s katerimi naj bi se minister pogovoril?
In nazadnje:
- Kot čigav posrednik lahko deluje župan-ja?
Sicer vem, da na zastavljena vprašanja nihče ne bo oddgovoril, a ker upanje 
zadnje umre, vseeno zastavljam še dve (tokrat bistveni) vprašanji. Pa naj 
izvenita kot tisto o Argolini, na katerega mi župan-ja ni nikoli odgovorila.
Torej:
- So ljudje, s katerimi bi se moral pogovoriti minister Zver, Izdani (kateri)?
- Kdo so (smo) Izdani in kje je zapisano kdo je in kdo ni Izolan?
Hvala za odgovora in prijetno županovanje želim!
Aleksander KREBELJ

POET
(Ernest Cah)

Veš poet svoj dolg?
Zakaj v tej predvolilni 
kampanji napeti 
si znal same smešne 
pesmi peti.

Ker nisem mogel peti 
o slavi in ne o pameti zdravi.
Politiki so pamet nam solili, 
obljubili, da komarje bodo nam lovili.

Izola ima zdaj srce razklano, 
od nizkih udarcev poteptano. 
Kdor sejal je to seme, 
naj krivdo na sebe vzeme.

Eni so se z lezbijkami igrali 
in tako sami geji postaji.
Naš veliki poet je dejal:
"Al bo pognalo seme, 
kdor ga seje, sam ne ve."

Nekatere so z vinom napili, 
druge s klobaso in zeljem počastili. 
A žalostni so tisti ostali,

Izdani imamo razklano 
veliko srce, 
kdor ga tazklal je, 
sam ne ve.

LAMINATNE PODE 
VAM POLOŽIMO 

KVALITETNO in HITRO
Muller Talne Obloge 

041 - 723 - 300 
15 let tradicije

Muller Talne Obloge, Koblarjeva 34, Ljubljana

ZA RAZUM
(Evgenij Komljanec)

Nastopaštvo, sovraštvo, 
k nam je prišlo!
Le zakaj, le kako 
je neopazno vzšlo?
Mar zato, ker nekdo 
k nam je prišel?
Al zato, ker nekdo 
oditi ni htel?
Izola moja, kam si zašla?
Strpnost zgubila, ljubezen spustila! 
Le kaj, nam je tega treba bilo?
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Lokalne volitve 2006 - Odgovori, reakcije, mnenja
ZGODBA O VOLITVAH
Slepa je družba, ki pravočasno ne prepozna znakov in vzrokov za to, kar se 
dogaja v Izoli. Demonstracije, protestni shodi, "molotovke", prepiri, konflikti, 
ljudje so zmedeni, presenečeni in jezni nad tem, kar se dogaja. Še sreča, da so 
bili Izolani dovolj pametni in strpni, da se je vse skupaj (vsaj upam) srečno 
končalo za vse. Tudi za gospo Bredo Pečan, ki je s svojo predvolilno kampanjo 
vse skupaj sprožila in danes sprenevedavo poziva k umiritvi razmer. Hitro 
začenja igrati vlogo nedolžne, nič krive in le dobro misleče žrtve. Županji 
Bredi Pečan je namreč njena taktika uspela, le stvari so ji ušle iz nadzora, ker 
je bila prepričana v zmago v prvem krogu volitev.
Uspelo ji je namreč razdeliti občane Izole na dva. umetno ustvarjena tabora - 
ZA in PROTI. Na "dobre " in "slabe". Dobri (karkoli že to pomeni) so tisti, 
ki podpirajo njo in slabi (karkoli že to pomeni) so tisti, ki je ne podpirajo. 
Kako j e to storila?
UPORABA NAČELA "DELI IN VLADAJ".
Načelo je splošno znano in se sestoji iz treh. med seboj povezanih in 
usklajenih akcij, s katerimi dosežemo to , da nasprotniki v svoji zaslepljenosti 
in strahu ne združijo moči proti tebi, temveč izgubljajo energijo v medsebojnih 
spopadih, kjer se borijo za oslovo senco:
a) Opredeli kot sovražnika svojega nasprotnika ki ga želiš onemogočiti, ker je 
ovira na poti doseganja tvojih ciljev in ga ne uspeš na druge načine prepričati, 
da prizna tvojo nadoblast.
b) Prestraši "ljudstvo" tako. da bo tvojega sovražnika sprejelo kot svojega
sovražnika in izkoristi vse možnosti, ki ti jih nudi položaj. Očmi nasprotnika, 
poslužuj se stoletja znanih taktik diskvalifikacij, poslužuj se čustev ljudi in 
odvračaj pozornost od dejstev, ki lahko izkrivijo tvojo podobo. Poslužuj se 
svojega monopola nad informacijami, vez in poznanstev. Za vse težave, ki se 
pojavijo in za negativne posledice tvojega ravnanja. vztrajno
obtožuj"sovražnika". Če ga ni, si ga izmisli! Uvajaj načelo: "kdor ni z mano 
(nami) je proti meni (nam)".
c) Predstavljaj vsem in vsakomur sebe kot edinega možnega, sposobnega, 
kredibilnega in poklicanega "rešitelja".
Kako sejeta proces izvajal v Izoli?.
Korak a. )
Konflikt med koprskim županom Borisom Popovičem in izolsko županjo Bredo 
Pečan je že zaradi njunih značajskih značilnosti, neizbežen Dokler se je to 
odražalo znotraj tako imenovane "koordinacije županov obalnih občin", so bila 
trenja omejena na različne "skupne projekte". Nobena skrivnost ni. da je do 
izvolitve Borisa Popoviča izolska Županja, "suvereno. obj.ladgvaJaJ' ppjjtjčnft
sceno na Obali. Po njegovi izvolitvi se je njena dominacija pričela rušiti, njen 
"ugled " upadati. Prešeren bi temu rekel ". . nazadnje ga stakne, ki bil ji je 
kos... ", Breda Pečan se začenja počutiti ogroženo.

Izolani kar čez noč izvedo, da jih 
ogroža koprski župan Boris 

f3 _< itv’ T1’ -r Popovič! Kako, zakaj in koga
JL-™ -- ISIS konkretno ogroža, je seveda preveč

IffjB : . egg| "zahtevno" vprašanje, da bi ga bil
SEhH ' mH povprečen Izolan sposobenS igHt -... razumeti, zato naj to ne sprašuje in

■ |Sg3jE p — -$:=> to prepusti Županji Bredi Pečan. Le

■ ■1 . &Y„Sh)n,J odda v njeno
Lokalne volitve se bližajo. Županja Izole se prične zavedati (in prvi krog 
volitev to potrdi), da se vedno bolj zapleta v lastne mreže in izjave, ter da 
hitro izgublja zaupanje Izolanov (rezultat volitev ni naključje!)
Samohvala in zrežirana (namerna ali nenamerna) hvala s strani sicer vsega 
spoštovanja vrednih posameznikov (njenih gostov kot sta gospod bivši 
predsednik Kučan in gospod Pahor), ne zadoščata več. Ne uspe se ji več skriti 
za njuno "blagovno znamko", kajti njena je v Izoli in med Izolani postala že 
preveč prepoznavna! Spozna, da mora ukrepati. Potreben je "notranji 
sovražnik"! Nič lažjega. Dr. Tomislav Klokočovnik in UN sta kot naročena. 
Oslova senca j e tu.
Sedaj je treba le še postaviti mejo med "dobrimi" in "slabimi". Nič lažjega, 
skoraj šolski primer! Zaigra na znano karto populizma. Tu so na razpolago 
čustva občanov (predvsem strah pred neznanim) in njihov odnos do nemočnih. 
Tu so (in to politiki dobro vedo) mladina, upokojenci, socialno šibki itd. 
Nekaj megalomanskih obljub, prepričevanja, sardelic, rožic in stvar je rešena. 
Vsaj bila je do sedaj. Ta hip j e važno le to. da se ljudem vcepi prepričanje:
KDOR NI Z MANO JE PROTI SAMOSTOJNI IZOLI in KDOR NI Z MANO 
JE PROTI MLADINI IN UPOKOJENCEM !
Izolanom sta tako na izbiro dve opciji, ki jih ponuja Županja in stranka SD: 
Tista, ki je "za njo" in za samostojno Izolo (karkoli že to pomeni), ki skrbi za 
mladino (zato jim bo zgradila lep in drag mladinski hotel, . . . ) in 
upokojencem zagotavlja mirno in varno življenje in tista, ki naj bi bila "proti 
njej" in s tem proti samostojni Izoli (karkoli že to pomeni), ki se požvižga na 
mladino in upokojence Tako zelo preprosto!
(mag. Mitja Podgornik)

ZMAGOVALKA VOLITEV JE DEMOKRATIČNA SKLEROZA
Nekaj že znanih pred oziroma post-volilnih nečednosti smo lahko prebrali v 
dnevnem časopisju (npr. v člankih novinarja Borisa Šuligoja: Izola razklana 
in sprta, Brez sorodnikov gre v Izoli težko, Delo - 15.11.2006), kar bi lahko 
v žargonu pomenilo, da je Izola mentalno in še kako drugače, v približno 
enaki meri porazdeljena med Butalce in Tepanjčane, skratka, da je v tem 
mestu bolj malo ljudi, ki znajo uporabljati lastno glavo.
V uredniškem uvodniku tednika Mandrač, št.683 (16.11.2006), beremo: 
Izolani si tega res nismo zaslužili ... namreč, da so letošnje lokalne volitve 
namesto novega zagona prinesle popoln razkol na vseh ravneh, pa da smo 
za nastalo situacijo krivi vsi in celo tisti, ki niso šli na volitve!? Tako 
razmišljanje se mi zdi precej površno in poenostavljeno in diši po nekakšni 
»kolhozniški« kolektivni krivdi. Nikakor ni pošteno vseh izolskih volilnih 
upravičencev metati v isti koš, saj se vsak sam politično in drugače 
opredeljuje po svoji vesti in lastnih prepričanjih.
Čredni nagon Slovenceljnjev (prosto po S.Makarovič) je bil v minulih letih 
in desetletjih na politični sceni močno izražen, vendar so novi časi prinesli 
spremembe tudi v tej sferi. Edino kar se ni spremenilo je sintagma, da je v 
politiki dovoljeno vse kar ni prepovedano ter seveda dejstvo, da ima spomin 
med izolskimi volitai »kratke noge«. Nekatere politične stranke so v tem 
početju, ki je velikokrat podobno igri medsebojnega podtikanja »gnilega 
jajca« bolj spretne in uspešne, druge pač manj. Očitno je da so danes v 
mestu s kislim nasmehom tozadevno najbolj uspešni stranki SD in UN, ki v 
svoje umazane igrice poskušajo pritegniti vsaj minimalno »kritično maso« za 
uresničitev svojih političnih programov. Res pa je da so letošnje lokalne 
volitve v duhu »falot-demokracije« prekoračile mero dobrega okusa in 
strpnosti, kar bo v prihodnje verjetno še bolj povečalo osip potencialnih 
volivcev. Nekatere predvolilne analize so nakazovale, da bo finalni dvoboj 
za županski stolček rezerviran za dva kandidata: staro županjo go. Bredo 
Pečan in novopečenega politika g. Tomislava Klokočovnika, sicer 
uveljavljenega srčnega kimrga. Taka predvidljivost volilnega scenarija je že 
v štartu oziroma v prvem krogu volitev odvrnila mnoge neprepričane 
potencialne volivce in nazorno pokazala, da bodo imeli glavno besedo 
predvsem tisti, ki mojstrsko prakticirajo prodajanje politične megle, 
nepotizem, volilne in druge prevare ter druge kvazi politične spletke - torej 
običajni instrumentarij v neizprosni bitki za oblast, ne pa tisti, ki so jim 
prave spremembe v Izoli zares prirasle k srcu.
Komentatorji in uradni zmagovalci teh volitev bodo seveda zapisali, da je v 
izolski občini spet zmagala demokracija in pravna država, nekoliko bolj 
skeptični in kritični pa si upamo zapisati: zmagala je demokratična skleroza 
na meji z demenco iz izolskega Doma onemoglih! In še majhen nasvet 
sedanjim in bodočim izolskim politikom: kdor želi zmagati na naslednjih 
volitvah naj se podviza z gradnjo Doma upokojencev na novem otoku ... 
tam bo namreč pomembna aktivistično-volilna baza, ki lahko ob trenutni 
»pomladitvi spomina« odločilno vpliva tudi na prihodnje volitve, saj so tako 
danes, kot bodo tudi jutri, onemogli starčki in starke potencialno in 
praktično najpomembnejše, sicer rezervno a tudi odločilno politično 
manipulativno orodje v rokah spretnih politikov. (S.G.)

obvešča cenjene goste in 
obiskovalce priljubljenega lokala 

PERGOLA, da je lokal od 13. novembra zaprt.

Zato vas vabimo, da nas obiščete v
pizzerii Vila Raineri,

ki je odprta vsak dan od 12. do 23. ure. 
V kolikor pa si želite prijetnega ambienta
domače kleti, vas vabimo v KANTINO 

od torka do nedelje od 18. do 24. ure.
Pridite, pričakuje vas pestra ponudba in ugodne cene.
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IZOLA JE NAŠA (moja),KOPER in PIRAN TUDI
Tri obalne občine so v preteklosti doživljale razne organizacijske spremembe, ki 
so močno vplivale na oblikovanje in razvoj teh. Te je v prejšnjih desetletjih 
diktirala vladajoča stranka (KP-zveza komunistov-združena lista in do danes v 
Izoli SD), to je stranka, ki je ob sličnem načinu dela spreminjala le ime.
Ko so vse tri občine bile organizacijsko enotne, se je še gledalo na obalni 
prostor kot celoto. Z delitvijo na samostojne občine pa se je tudi v Izoli začela 
tendenca po pridobitvi zanimivih investicij na svoje področje. Že takrat je 
Breda Pečan z možem Lojzetom, kot vplivna članica navedene stranke morda 
sodelovala med drugim tudi pri izbiri lokacije nove bolnišnice in ladjedelnice v 
Izoli Sam sem bil navzoč na eni od razprav o lokaciji nove bolnišnice ko je 
padla pripomba vplivnega politika: »Smo socialistična država, na hribu mora 
dominirati bolnišnica, da se to tudi od daleč vidi«. Tako smo v Izoli dobili 
bolnišnico in ladjedelnico, za kateri vsi vemo kam sodita (za bolnišnico je bila 
že pred tem izbrana lokacija v Kopru na južni brežini Škocjana).
To navajam kot dokaz, da je na obali nujno vsestransko sodelovanje in skupno 
planiranje dragocenega malega slovenskega priobalnega prostora. Zato sem 
pristaš parole: SLOVENSKA OBALA JE NASA ali SLOVENSKA ISTRA JE 
NAŠA - pa ne v lasti bilokatere osebe ali stranke, temveč VSEH STALNIH 
PREBIVALCEV OBALE.
Ob zadnjih volitvah v Izoli se je izkazalo, da si volivci želijo sprememb, ker je 
sedanja županja Breda Pečan, kljub svoji inteligentnosti in sposobnosti, vse 
manj priljubljena. Vse bolj postaja avtokratska, še zmeraj zagnana aktivistka 
svoje stranke. Zato postavlja na odločilna vodilna mesta »svoje« ljudi s 
katerimi lažje uresničuje svoje ali strankine načrte. Da so bili izidi napram 
drugemu kandidatu dr. Klokočovniku tako tesni, je po mojem mnenju vzrok le 
to, da je dr. Klokočovnik vrhunski kardiokirurg in je marsikdo imel pomislek 
glede njegove zmožnosti županovanja brez povzročanja škode na njegovem tako 
prepotrebnem delovnem mestu. Če bi bil protikandidat bilokateri pravnik, 
gospodarstvenik s sličnimi idejami razvoja Izole, kot jih je v svojem programu 
predstavil dr. Klokočovnik bi bil zmagovalec z veliko večino. Takšno je moje 
mnenje.
Vodja SD Slovenije je Bredo Pečan pohvalil, da v Izoli skrbijo za perspektiven 
podmladek stranke. Res je, da iz superluksuznih publikacij o delu tega 
podmladka vidimo velike načrte (hostel ipd.), pri tem pa imam svoje pomisleke.
V moji mladosti, takoj po drugi svetovni vojni, sem imel med sošolci nekaj 
karieristov, ki so bili že kot mladinci člani SKOJ-a, potem ZK, kmalu tudi na 
vodstvenih mestih, pozneje so postali direktorji večjih podjetij in, ko so ta 
postala nerentabilna so jih razprodali, odpustili tiste delavce za katerih 
blagostanje so svojčas propagirali, odkupili podjetja in sedaj postali hujši 
kapitalisti kot oni proti katerimi so svojčas govorili. Ves ta njihov razvoj jim je 
omogočila njihova stranka.

Za bodočega župana želim, da bo pri 
vodenju občine nestrankarski, na 
vodilnih mestih okoli sebe naj ima 
sposobne kadre, dosledno izvaja sklepe 
občinskega sveta in dela v tesnem 
sodelovanju z ostalima občinama, da se 
za tukajšnje občane čim koristneje 
izkoristijo danosti dragocenega obalnega 
prostora. (Horvat Anton)

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA
ŽUPANJA
Občina Izola-Comune di Isola, na podlagi 87. člena Stanovanjskega zakona (Ur. list RS, 
št. 69/03 in 18/04), Pravilnika o dodeljevanju neprofitnih stanovanj (Ur. list RS, št. 
14/04, 34/04 in 62/06) in Javnega razpisa za dodelitev službenih stanovanj v najem 
(Mandrač, 31.8.2006) objavlja

PREDNOSTNO LISTO UPRAVIČENCEV ZA DODELITEV 
SLUŽBENIH STANOVANJ V NAJEM

Na podlagi izvedenega javnega razpisa je oblikovana prednostna lista 
upravičencev za dodelitev službenih stanovanj v najem.
Na listo upravičencev za dodelitev službenih stanovanj se uvrstijo:

Upravičenec Število članov gospodinjstva Št. doseženih točk
VOGLAR Gorazd 3 70
SOBOČAN Kristjan 2 70

20.11.2006 je lista upravičencev za dodelitev službenih stanovanj v najem postala dokončna. 
Po objavi liste bo upravičencem vročen sklep o dodelitvi stanovanja.

Županja 
Breda Pečan

Lokalne volitve 2006 - reakcije; mnenja
POZABLJENI ALI SPEGLEDANI' - ODGOVOR
Teden starejših občanov je v Izoli postal že tradicionalen, saj je bil letošnji 
že 26.po vrsti. Program prireditev za to priliko pripravljajo organi-zacije in 
društva, ki programsko delujejo v prid starejše generacije občine Izola. 
Program je bil javno objavljen, torej namenjen vsem zainteresiranim.
Društvo upokojencev Jagodje-Dobrava je v skladu s svojim letnim proramom 
dela ob prireditvah "Tedna starejših občanov" povabilo člane društva, ki so ali 
bodo v tekočem letu dopolnili 70 let, na družabno srečanje. Zapis o tem 
dogodku je bil objavljen v Mandraču, dne 9.11.2006 s pomanjkljivostjo, da je
bilo družabno srečanje le za člane društva.
Spoštovani g. Marjan PAVČIČ, pisec na začetku tega pisma citirane notice, 
zagotavljam Vam, da niste bili pozabljeni niti spregledani, saj je prireditev 
"Teden starejših občanov" v Izoli bila javno objavljena. Prav tako, pa se to ni 
zgodilo pri vabilu 70. letnikom, članom Društva upokojencev Jagodje-Dobrava. 
Ob pazljivem pregledu seznama članov društva nismo ugotovili, da bi bili 
včlanjeni v naše društvo zato trditev, da smo Vas pozabili oz. spregledali ni 
resnična.
Veseli pa bomo, če se odločite postati član našega društva in tako participirati 
na pravicah in dolžnostih, ki sp določene za člane v statutu dmštva.
Predsednik dmštva: Ivan HAJŠEK

VSESTRANSKO MOTEČA KLIMA NAPRAVA
Sprašujem se, ali je res, da si lahko z občinsko tiho podporo prikrojiš 
pravice po svoje. Prejšnjo zimo je stanovalcem v Ljubljanski ulici v Izoli 
bila v novoletno veselje "osmica" v neuporabni hiši na št 17. Obiskovalci 
so veselo prepevali globoko v noč, omamljeni z opojno pijačo pa namesto 
toaletnih prostorov uporabljali, kar ulico pred vhodom v našo hišo.
V ponedeljek, 13. 11. 2006, pa so za potrebe na novo odprte trgovine SANATA 
na Ljubljanski ulici št. 15 montirali na fasado v pritličju hiše zunanjo enoto 
klimatske naprave. Montiral jo je najemnik prostorov, in sicer na hišo lastnikov 
stanovanj pod okni njihovih spalnic, vendar brez soglasja stanovalcev oz. 
lastnikov stanovanj v omenjeni hiši.
Montirana klimatska naprava je zelo hrupna in moteča Se posebej pride do 
izraza hmp v nočnih urah, saj je montirana pod okna spalnic v 1. ter 2. 
nastropju. Stanovalci iz obeh nastropij imajo tudi klimatske naprave, vendar so 
montirane v soglasju z dmgimi ter na nemoteč način do seseske, ne povzročajo 
hmpa ter so nevidne z ulice. Menimo, da sodi Ljubljanska ulica v Izoli pod 
spomeniško varstvo, zato zunanja enota klimatske naprave nikakor ne sodi na to 
mesto, saj kvari izgled fasade ter posega v tujo lastnino. Iz te naprave teče 
voda po ulici na poti do vhodnih vrat stanovalcev. Zato stanovalci zahtevamo, 
da se omenjena enota klimatske naprave takoj umakne z obstoječega mesta ter 
da se takoj vzpostavi predhodno stanje na fasadi hiše Ljubljanske ulice 15 v 
Izoli.
Zavedamo se, da najemniki, lastniki trgovine imajo pravico do klimatske 
naprave, vendar naj le-to izvedejo na nemoteč način za sosesko, ne pa 
hrupno izvedbo, s soglasjem stanovalcev in lastnikov stanovanj ter v skladu 
s predpisi spomeniškega varstva.
Sprašujem Vas, le kakšen izgled bi imela naša Ljubljanska ulica v Izoli, če bi 
vsi začeli montirati zunanje enote klimatskih naprav na fasade hiš v pritličju, na 
svojo ali na tujo lastnino ter brez soglasij.

Stanovalci Ljubljanske ulice 15, Izola

Prejeli smo tudi

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA 
IL SINDACO
In virtù' dell’art. 87 della Legge sull’edilizia abitativa (Gazzetta Ufficiale della RS nn. 
69/03 e 18/04), del Regolamento di locazione degli alloggi ad equo canone (Gazzetta 
Ufficiale della RS nn. 14/04, 34/04 e 62/06) e del Bando di concorso alla locazione 
degli alloggi di servizio (settimanale Mandrač, 31. 08. 2006), il Comune di Isola 
pubblica la

GRADUATORIA DEGLI AVENTI DIRITTO 
ALLA LOCAZIONE DEGLI ALLOGGI DI SERVIZIO

Sulla base dell'attuato bando e' stata compilata la graduatoria degli aventi 
diritto alla locazione degli alloggi si servizio.
I richiedenti classificatisi nella graduatoria degli aventi diritto alla 
locazione degli alloggi di servizio sono:

Avente diritto Num. componenti Punteggio
il nucleo familiare raggiunto

VOGLAR Gorazd 3 70
SOBOČAN Kristjan 2 70

In data 20. 11. 2006 la graduatoria degli aventi diritto alla locazione degli alloggi di 
servizio e' divenuta definitiva. Il seguito alla pubblicazione della graduatoria, agli aventi 
diritto saranno notificate le delibere sull’assegnazione degli alloggi in locazione.

Il Sindaco 
Breda Pečan
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Barbara Dobrila iz Izraela

ZID MED PALESTINCI IN IZRAELCI NI LE IZ BETONA
Barbara Dobrila je naša redna sodelavka, profesorica na koprski gimnaziji 
in aktivistka v vseh pogledih. Zato je povsem razumljivo, da je aktivna 
tudi v različnih mednarodnih projektih in eden takšnih jo je pred kratkim 
odpeljal na zanimivo pot.
- Konec oktobra sem potovala v Izrael, kamor sem bila povabljena na 
UNESCO-vo srečanje okoljevarstvenega projekta SEMEC. Gre za projekt za 
mladino, ki ga izvajamo v državah vzhodnega mediterana in vsako leto se 
koordinatorji iz posameznih držav srečamo in dogovorimo za aktivnosti v 
naslednjem letu. Tokrat sem jaz zastopala Slovenijo oziroma več šol s tega 
našega obmorskega območja, saj v projektu sodelujejo osnovne in srednje šole 
ter celo vrtec iz Lucije. Dogovorili smo se, da bomo letos v Sloveniji uredili 
in izdali posebno knjigo z naslovom Mediteranske zgodbe. Vsaka regija ali 
država ima pač svoje zgodbe ali legende povezane z morjem in mi jih bomo 
zbrali v tej knjigi. Od naših smo že izbrali pripoved o Lepi Vidi, saj govori 
prav o tej navezanosti na morje, dogaja se v bližnjem Devinu in je morda celo 
nam samim premalo znana.

- Obisk Izraela je vedno zanimiv, v teh 
časih pa verjetno še bolj.
- Nekaj poguma je treba imeti, če potuješ 
čisto sam. Jaz sem sicer nameravala vsaj iz 
Tel Aviva do Jeruzalema potovati skupaj s 
predstavnikom Hrvaške a se je nekje 
izgubil in tako sem bila kar sama. Jezik ni 
ovira, ker večinoma vsi govorijo angleško, 
vsekakor pa prideš v neko deželo s 
posebnimi navadami in kulturo, tako da 
nepripravljene kakšna stvar lahko malo

zmede. Jaz sem naprimer, prišla tja v soboto in ugotovila da je njihov sabath 
res nedelja in to zelo dosledna. Avtobusi ne vozijo, trgovine so zaprte in sploh 
je takrat popoln dan počitka. Zato pa je nedelja povsem običajen delovni dan.
- V šestih dneh prav veliko verjetno nisi videla.
- Res je to bolj kratek čas. Tisti, ki hodijo na obisk teh svetih dežel hodijo tja 
za 14 dni, tako da lahko vidiš množico znamenitosti in religiozno pomembnih 
krajev. Imela pa sem prednost, da sem živela pri njih in sem jih tako tudi po 
tej plati spoznala, da smo obiskali njihove šole, njihove farme, govorili z 
njihovimi župani, jedli njihovo domačo hrano kosher, se pogovarjali z njihovimi 
znanstveniki in tako naprej. Zanimivo je, da nas niso vabili k sebi židovski 
udeleženci srečanja ampak muslimanski, ki so nam res ponudili vse kar imajo, 
medtem ko so Židje malce bolj zadržani.
- Kakšne so šole?
- Malo bolj skromno opremljene kot naše vendar standardno opremljene, imajo 
pa veliko otrok in v razredih je od 35 do 40 učencev, medtem ko jih je pri 
nas do 20. Vzdušje v šoli je običajno a vendar z nekaj več reda, saj je Izrael 
precej vojaška država. Vojake in policiste srečuješ na vsakem koraku in 
zanimivo je, da mladi na ulici ali avtobusu prebirajo toran (sveto knjigo). Bila 
sem tudi na njihovi poroki, kjer je bilo kakšnih 800 svatov in kjer me je 
posebej presenetilo to, da plešejo ločeno: moški z moškimi in ženske z 
ženskami. Tam sem se pogovarjala z žensko mojih let, ki ima tudi približno 
enako stare otroke in povedala mi je, da so mladi danes precej bolj verni kot 
so bili oni. In ko sem se pogovarjala z ženinom in nevesto, ki sta bila stara 
nekaj čez 20 let sta povedala, da oba študirata verstva na njihovi verski šoli. 
Starši ju sicer silijo naj se lotita dela in začneta običajno družinsko življenje a 
sta onadva dala prednost veri in se posvečata temu študiju. Menda se to dogaja 
ciklično in zdaj so prav v tem obdobju, kar se da videti tudi na cesti, kjer se 
zdi, kot da bi gledal film Schindlejev seznam. Dekleta in ženske so v sivih ali 
črnih oblačilih, krila so dolga do srede meč, klasično krojen jopič, ruta na 
glavi, moški pa sploh v klasično krojenih oblekah s klobukom ali vsaj čepico.
- Ste obiskali kakšen kibuc?
- Ne prav kakšnega zelo ortodoksnega, smo pa obiskali neko ekološko šolo in 
farmo kamor vabijo ljudi iz vsega sveta in jim nudijo brezplačno bivanje. Tam 
je seveda takšna zemlja, da je pri nas noben kmet še pogledal nebi, tam pa iz 
nje kar nekaj pridelujejo. V resnici je to puščava z veliko kamenja in če kaj 
raste raste zato, ker imajo urejeno namakanje.
- Varnost?
- Samo prvi dan se bila malo v strahu 
potem pa sem lahko šla kamorkoli, 
čeprav je res, da so povsod vojaki ali 
policisti, da ti neštetokrat pregledajo 
torbo, prelistajo knjigo, te pregledajo na 
računalniku in res varujejo ta svoj mir.
To včasih malo moti, res pa je, da ni 
nikjer nobenih znakov kakšne vojne, 
nasilja ali obstreljevanja. Celo v Haiti 
tega nisem opazila.

- V Palestino pa nisi prišla.
- Žal ne, čeprav sem na Betlehem, ki je v Palestinski državi, gledala skozi 
okno. Po tej zadnji junijski vojni so se stvari zaostrile in prehod ni več tako 
enostaven. Na veleposlaništvu so mi sicer rekli, da z našim potnim listom lahko 
grem tja, vendar so medtem muslimanom z onega konca prepovedali prehod na 
izraelsko stran, tam je visoka ograja, je zid in meja je vsak dan bolj 
neprehodna. Govorila sem z znancem, ki je delal v palestinskem ministrstvu za 
šolstvo in mi je povedal, da včasih ni imel nobenih težav pri prehodu meje, 
zdaj pa enostavno ne more več potovati in tako ni mogel priti pome z 
avtomobilom v 2 kilometra oddaljeni Jeruzalem.
- Je ta zid čutiti tudi na ravni udeležencev takšnih srečanj.
- Žal. Namreč, ker so bili organizatorji Izraelci tja niso povabili muslimanskih 
držav oziroma predstavnikov Egipta, Jordanije in Palestine. In če imaš v 
potnem listu žig Izraela ne moreš potovati tja ampak moraš narediti nov potni 
list. Nam je nekako uspelo, da nam niso dali žiga ampak so nam dali pečat na 
nek poseben list, ki smo ga kasneje vrnili. Pa tudi sicer je ta meja zelo v 
glavah ljudi. Če vprašaš I 
odgovorijo, da je tisto 
Betlehem. Pravijo, da 
tisto deželo mi 
imenujemo Palestina, oni 
ji pravijo Samaria, kot 
je to po stari in novi 
zavezi. Tudi govoriti ne 
želijo o tej državi, ker 
jo enostovno ne 
priznajo. Zdi se mi, da 
so vsak v svoji kletki in 
da se oboji zaradi tega 
slabo počutijo.
(Mef)

NOVO
Infrarex
Mali prenosni obsevalni aparat, ki z ugodnimi 
infrardečimi valovi prodre do globine 10 mm in tako 
greje tudi podkožna tkiva ter pospešuje periferno 
prekrvavitev. S tem pomaga odpravljati bolečine v 
mišicah, sklepih in križu, zmanjšuje pa tudi kožna 
vnetja.

Učinkovito, preprosto in za vsak žep.

Odlična ideja za darilo!
UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 - 64
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KAPUČINO
Rokomet 
IB SRL-moški
Istrabenz plini Izola - TKI 
Hrastnik 25:27 111:151
IZOLA - Dvorana v Kraški, gledalcev 
200, sodnika B. Pirc, I. Pirc.
IP Izola: Žaro, Radojkovič, Lukežič 1, R.
Gomezelj 1, Stepančič 5, M. Kleva 1, 1.
Gomezelj 1, Čosič 11, Dolenc, Slamnik,
Volk 3, Čebulj, Redžič 2, M. Srabotič.
Trener: Miodrag Šolaja.
Tokrat so Izdani gostili težkega 
nasprotnika, za nameček pa domači 
strelci, z izjemo Čosiča, niso bili 
razpoloženi. Gostje so bili ves čas v 
prednosti, tako da so domači igralci vso 
tekmo nižali zaostanek. Tega so pospešeno 
zmanjševali proti koncu tekme, a jim je 
na poti do preobrata zmanjkalo časa. BV

RD Istrabenz plini IZOLA vs. RK 
Cimos KOPER
Mladi izolski rokometaši vabijo vse 
ljubitelje rokometa in obalnih derbijev to 
soboto, 25.11.2006, v športno dvorano na 
Kraški. Ob 9.30 je na sporedu tekma 
mlajših dečkov proti sosedom iz Kopra; 
ob 11.00 pa se bodo s tekmeci iz istega 
kluba pomerili kadeti. Čeprav Koprski 
rokomet v tem trenutku kotira nekoliko 
višje od izolskega, mladi fantje 
obljubljajo, da bodo dali vse od sebe in 
poskušali presenetiti favorizirane goste.
Navijači bi jim bili pri tem v veliko 
oporo.

Odbojka 
1. SOL-ženske 

Sloving Vital - Galeb grup Hitachi 3:0 
(13,7,221
LJUBLJANA - Dvorana OŠ V. Vodnik, gledalcev 50, 

sodnika Miklošič, Merhar.
Galeb grup Hitachi: Knap, J. Pešič, Brenko, 
Barano vska, Glavič, Grdič, Bratož, Gluvajič,
Skomina, M. Pešič, Ukota. Trener: Tihomir Pešič.
Igralke Hitachija v dvoboju z Vitalom niso imele 
velikih pričakovanj, saj sta kakovostna in izkustvena 
raven ljubljanske ekipe precej večji od izolske. 
Ljubljančanke so to potrdile tudi s svojim tokratnim 
nastopom, saj so nadigrale mlade Izolanke. Te so 
sicer v zadnjem nizu uredile svoje vrste in skušale 
doseči preobrat, a se odbojkarice Vitala niso pustile 
presenetiti in zadale Hitachiju sedmi prvenstveni 
poraz. BV

Zadnja vest
Galeb grup Hitachhšentvid 3:1
Sinoči so izolske odbojkarice, po sedmih zaporednih 
porazih, dočakale prvo letošnjo zmago in napovedale, 
da prvoligaškega statusa ne bodo oddale kar tako.

Hamizni tenis 
Uspešnejši pri dekletih
V soboto je v Arrigoniju potekalo regijsko prvenstvo 
za mlajše kadete in kadetinje posamezno, dvojice in 
mešane dvojice. V konkurenci petih primorskih 
klubov so rezultatsko zelo dobro nastopila zlasti 
dekleta. Prvo mesto je osvojila Nika Veber pred Laro 
Zakrajšek in Vito Vatovec. Pri mlajših kadetih so se 
najboljše uvrstili Andrej Germek na četrto mesto, 
šesti je bil Erik Pavlin, sedmi pa David Škerjanc.
V igri dvojic sta prvo mesto osvojili Nika Veber in 
Maja Milenkovski, drugi sta bili Vita Vatovec in Tina 
Goljavšček, tretji pa sestri Lara in Helena Zakrajšek. 
Pri mlajših kadetih sta tretje mesto osvojila Andrej 
Germek in Erik Paulin,četrta pa sta bila Aleksander 
Ilič in David Škerjanc.
Lara Zakrajšek je skupaj z Ludvikom Peršoljo iz 
Vrtojbe osvojila prvo mesto v mešanih dvojicah. 
Druga sta bila Vita Vatovec in Admir Muratovič iz 
Semedele, tretja pa Nika Veber in Andrej Germek.
Najbolj uspešen tekmovalec letošnjega prvenstva je 
bil Peršolja Ludvik iz Vrtojbe , ki je osvojil vse tri 
možne naslove.

Športni ribolov 
MEDKLUBSKI POKAL 2006
V nedeljo, 12.11.2006 je potekalo 
tekmovanje za »Medklubski pokal 
2006«. Organiziral in odlično izpeljal ga 
je PLK Koper in to v Strunjanskem 
zalivu. Udeležilo se ga je kar 13 ekip, 
vsaka s po 6 tekmovalci, res »Creme de 
la creme« slovenske ribičije!

Že ob 7 uri zjutraj so se zbrali 
tekmovalci, no, saj poznate tisto:«Kdor 
spi. rib ne ulovi«( ali pa tako 
nekako),nekateri pa še prej, da so si 
pravočasno pripravili vabe, trnke, 
palice...Sledila je prijava ekip in še 
dodatna navodila za tekmovanje. Žal pa 
so tekmovalci ugotavljali, da v bližini, 
ni bil odprt še noben gostinski lokal, 
kljub zagotovilom, da je Slovenska 
obala turistično naravnana. Hoteli so 
popiti prepotrebno jutranjo kavico in 
pa...oho, le na kaj ste pomislili, ne, ne, 
dragi moji, saj ribiči, tako, kot vsi pravi 
športniki, sploh ne pijemo alkohola, vsaj 
pred in med tekmovanji ne, pa si 
mislite, kar hočete!
Ob 8 uri je bil dan znak za začetek 
tekmovanja , ki je trajalo do 13 ure. 
Vmes so bili tekmovalci deležni vseh 
»dobrot« slabega vremena, od močnega 
vetra-jugo, do zoprnega pršenja dežja in 
razburkanega morja. Na srečo, pa so 
ribe lepo sodelovale, saj so ujeli, kar 
neverjetnih 127 kg. rib in to pretežno 
ribonov in menol!

Sledilo je strokovno tehtanje rib, pod budnim 
očesom komisije in vseh tekmovalcev, saj o vrstnem 
redu ekip lahko odloča prav vsak gram!
Po objavi rezultatov in podelitvi priznanj, so 
tekmovalci vztrajali v veselem druženju, spoznavanju 
novih tekmovalcev in pa visoko profesionalni debati, 
kaj bi bilo, če bi, če bi le, pa kaj, če nebi...
REZULTATI:
1. »SOLINAR« 21.540 gr., 2. »AERO«- Celje 12.552 
gr., 3. »KOKOT« 11.912gr, 4.«MENOLA« 10.606, 
5. »ORADELA« 10.206, 6. TRAMONTANA« 9.844 
gr. (Saša Merkandel)

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Tokrat brez evropskih nastopov, končno je bilo 
odigrano popolno prvenstveno kolo. Dokaj mimo 
kolo, rezultati pa pričakovani. Do konca jesenskega 
dela sta še dva kola, pozicije na prvenstveni lestvici 
pa so že zelo jasne. Odaljila se je četverica, sredina 
lestvice bo za nekatere še dosegljiva, zadnjim štirim

ekipam pa ostaja še nekaj upanja. Prvo mesto je tudi 
letos oddano Celjanom, za drugo mesto pa bo 
odločilen derbi v Hrpeljah med kockarji in 
avtomobilisti. Derbi bo sicer na sporedu prihodnji 
teden, pozicije na lestvici pa se ta teden ne bodo 
bistveno spremenile. Oba naša soseda sta napovedala 
oster boj Štajercem, vendar mislim, da so Celjani 
letos , kljub vsem odhodom še močnejši. Gorenje po 
menjavi trenerja dohiteva trojko, kaj več pa jim 
verjetno ne bo uspelo. Ostaja »magično« dmgo mesto 
in vsi poznavalci razmer dajejo prednost Koprčanom. 
Hrpeljci seveda razmišljajo dmgače, ob vsem jimbodo 
evropske izkušnje prišle še kako prav. Nas seveda bolj 
zanimajo B ligaši. Izolani so nas tokrat razočarali. 
Morda sem jih prehitro hvalil, vendar pa mlada ekipa 
»mora« nekje kiksati. Zakaj prav doma in proti ekipi, 
katera je za njimi? Trener se sicer trudi, ne more pa 
v mesecu dni narediti čudeža. Spremembe so opazne 
in tudi pozitivne. Poraz proti Hrastniku je bil

nepričakova, po bedah trenerja gostov pa so igro 
Izolanov preštudirali. Če temu dodamo, da so 
odpovedali »glavni« domači igralci, je poraz 
razumljiv. Škoda izgubljenih točk, morda je
primankljaj sedaj še ne opazen. Težje bo v drugem 
delu, ko bodo pomembni izidi medsebojnih srečanj. 
Mladost ima svojo ceno in tudi Izolani jo morajo 
plačati, čeprav bi morali s tem tudi oni kaj zaslužiti. 
Še par besed o edinem superligašu, katerega premore 
Izola. Balinarji Jadrana bodo nadaljevali v Super ligi, 
čeprav bodo morali vse tekme odigrati v koprski 
balinarski dvorani. Upam, da mladi ekipi vsa
vozakanja ne bodo vzela preveč volje.

www.goSdenindex.com
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POKROVITELj AlMnr PL TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI !
AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

Futsal
IZOLAiANKARAN 13:2 (11:01
Športna dvorana Izola, Gledalcev: 500, Sodnika: Nikolič, Stojanovič, Delegat: 
Žibert
Izola: Rupnik (v), Janjič, Žigon, Martinelli, Treskavica, Mujkič, Mačak, 
Stampfer M. (k), Lakoseljac, Šarkanj, Stampfer Z. (v);
Ankaran: Ventura (v), Šunjič, Novak (k), Krašovec, Mirjanič, Beštjak 
Strelci: 1:0 Stampfer (2 min), 2:0 Stampfer (5 min), 3:0 Mujkič (6 min), 4:0 
Stampfer (10 min), 5:0 Mačak (12 min), 6:0 Lakoseljac (16 min), 7:0 Janjič (17 
min), 8:0 Janjič (17 min),v 9:0 Mujkič (18 min), 10:0 Martinelli (20 min), 11:0 
Maritnelli (20 min); 12:0 Šarkanj (23 min), 12:1 Mirjanič (24 min), 12:2 Beštjak 
(24 min), 13:2 Janjič (36 min).
V domači dvorani so Izolani razveselili svoje Ribare s popolno nadvlado gostov 
iz Ankarana, saj do 24. minute niso uspeli doseči niti enega zadetka. Že pred 
tekmo znani favoriti so na koncu slavili z visoko zmago 13:2.
V lokalnem derbiju 2. SFL zahod je domača ekipa Izole popolnoma spravila na 
kolena goste iz Ankarana, saj jim je do konca tekme nasula v mrežo kar 13 
zadetkov. Domačini so; seveda ob bučni podpori Ribarov, začeli tekmo kot se 
spodobi za favorite. Že v 10. minuti so vodili s 4:0, s kar tremi zadetki 
Stampferja. Gostje so bili pred razpoloženimi Izolani popolnoma brez moči in so 
lahko samo nemočno opazovali, kako so do konca prvega dela srečanja v njihovo 
mrežo domači poslali žogo še sedem krat, kar je na koncu polčasa pokazal tudi 
rezultat na semaforju 11:0. Zadnja dva zadetka je v 20. minuti prispeval 
Martinelli, ki je bil na koncu poleg Štampferja in Janjiča tudi strelec treh 
zadetkov.
V začetku drugega polčasa so si domači po visokem vodstvu lahko privoščili 
malo bolj sproščeno igro in s tem gostom omogočili priti do prvega zadetka v 24. 
minuti, ko je do tega trenutka nenačeto mrežo domačih načel Mirjanič. V isti 
minuti pa je še drugi zadetek gostov prispeval Beštjak in s tem "znižal" vodstvo 
Izolanov na 12:2. Tak rezulat je ostal skoraj do konca srečanja, ko je za domače 
še zadnji zadetek dosegel Janjič in s tem postavil končni izid 13:2.
Kljub temu, da so domači že pred tekmo veljali za velike favorite, tako visoke 
zmage niso pričakovali, vsekakor pa si jo igralci, kot tudi njihovi zvesti Ribari 
zaslužijo.
Lestvica: 1. Lea (16), 2. Extrem (14), 3. Ig (13), 4. Sevnica (13), 5. Izola (11) 

itcf.
Lesbica strelcev: 1. Sebastjan Drobne (Sevnica), Marko Janjič (Izola) 12, 4. 
Miroslav Štampfer (Izola) 10, 6. Valdi Lakoseljac (Izola) 6, 10. Matjaž Šarkanj 
(Izola) 5

Vabilo na tekmo:
KMN Izola vabi na ogled tekme SEVNICA in IZOLA, ki bo v petek 24.11.2006 
ob 19:00 uri v športni dvorani Sevnica. Zbor in odhod avtobusa bo ob 15:30 pod 
izolskim stadionom. Cena prevoza znaša 1500 sit prijave pa zbirajo pri Ribarih in 
v Artis baru.

ŠPORTNI KIUB FLIP PIRAN organizira 
DRŽAVNO PRVENSTVO V AKROBATIKI
2.12.2006 na OŠ Antona Ukmarja v Kopru
Organizator letošnjega Državnega prvenstva v akrobatiki je Športni klub Flip 
Piran. Prvenstvo bo potekalo v SOBOTO 2. decembra, v telovadnici Osnovne 
šole Antona Ukmarja na Markovcu v Kopru. Začelo se bo predvidoma ob 10.30 
uri s parado in predstavitvijo sodelujočih klubov, ob 11.00 uri je začetek 
tekmovanj, ob 16.30 uri pa predviden zaključek in razglasitev rezultatov.
Udeležbo na tekmovanju je že potrdilo deset slovenskih gimnastičnih klubov z 
okoli 250 tekmovalci, ki se bodo pomerili v 10 kategorijah, od cicibanov do 
članov. Tekmovali bodo tudi branilci lanskoletnih naslovov državnega prvaka.

Tekmovanje v akrobatiki sodi v t.i. C program športne gimnastike in je 
atraktivno že samo po sebi.
Akrobatski skoki, ki jih izvajajo tekmovalci jemljejo dih. Poseben čar je gledati 
male cicibančice pri izvajanju, ki so šele na poti k vrhunskim rezultatom, gledalce 
pa še posebej navdušujejo težki akrobatski elementi članskih tekmovalcev.
Med odmorom, pred razglasitvijo rezultatov in podelitvijo medalj, bo občinstvo
lahko uživalo v nastopu Plesno akrobatske skupine
Flip.
PRI ŠPORTNEM KLUBU FLIP SO SE ODLOČILI, DA BO VSTOP NA 
TEKMO IN PRIREDITEV PROST, KER ŽELIJO, DA BI SI TEKMO 
OGLEDALO ČIMVEČ LJUBITELJEV GIMNASTIKE. ZBIRALI PA BODO 
PROSTOVOLJNE PRISPEVKE

Danes dan brez alkohola!
Alkohol oz. vpliv le-tega na ljudi je eden od poglavitnih razlogov za 
izgrede v lokalih, prometne nesreče na cestah in še mnogo hujše 
dogodke. Pred mesecem manj kot letom dni, natančneje 23. 
decembra 2005, se je pred lokalom Lipa v Spodnjih Pirničah zgodila 
tragedija, ko je horda ljudi do smrti pohodila tri dekleta. Ob 
spominu na ta dogodek in v sklopu preventivnih akcij za 
zmanjševanje porabe alkohola so se obalni gostinci v sodelovanju s 
Policijsko upravo Koper odločili izpeljati prav posebno akcijo, ki je 
pri nas pravzaprav edinstvena. Glavni pobudniki akcije so obalni 
gostinci in inšpektor uniformirane policije PU Koper Viktor Zinreih. 
Na poziv se je odzvalo devet lokalov, sedem iz Obale in dva s 
Krasa:
Nikoli več pub v Izoli, Rolling bar v Izoli, Shark's bar v Izoli, 
Pub 111 v Kopru, Summer time v Portorožu, Planet Pub v 
Portorožu, Paprika Pub v Portorožu, Pub Brkini na Kozini, Blu 
bar v Komnu.
V vseh teh lokalih se danes, 23. novembra, ne bo točilo alkohola. 
Cilj akcije je pokazati predvsem mladim, da se je mogoče imeti 
dobro tudi brez opijajočih substanc. Zato bodo imeli nekateri od teh 
lokalov „altemativne“ programe, kot so recimo brezalkoholni 
cocktail!, narezki in podobno.
Če bo analiza preventivne akcije pokazala, da je bil projekt uspešen, 
bodo že naslednje leto poskusili v akcijo vključiti čim več gostinskih 
lokalov na celotnem območju PU Koper, morda celo trgovine, v 
katerih prodajajo alkoholne pijače, je povedal direktor PU Koper 
Iztok Jakomin.
Povzeto iz Obala.net

TUDI V SHOTO KLUBU
Ob dnevu brez alkohola bo danes zvečer ob 21.00 Barbara 
Dobrila pripravila kratko pripoved o svojem obisku Izraela 
(pogovor je na strani 7). Pripoved bo obogatila s fotografijami in 
video osnetki. Vabljeni.

NAŠI KUHARJI SO MAČKI
v Luksemburgu je potekala od 18. do 22. novembra 2006 deseta 
mednarodna razstava gastronomije, kuharske umetnosti in 
slaščičarskih izdelkov. V okviru dogodka se je odvijalo tudi svetovno 
kuharsko tekmovanje Expogast, ki se ga je udeležila tudi Slovenska 
nacionalna kuharska reprezentanca in dva samostojna razstavljalca iz 
Slovenije, Miro Rizmondo in Peter Patajac. Po dveh dneh 
tekmovanja so dosegli tudi že prva odlikovanja: ekipa je osvojila 
bronasto kolajno v kategoriji hladne kuhinje, Miro Rismondo pa 
srebrno za ledeno skulpturo.

ZLATI JUBILEJ ZAKONCEV KLJUN
V krogu domačih in 
prijateljev sta 28. oktobra 
praznovala zlato poroko 
zakonca Nada in Angel 
Kljun.
Pred 50-timi leti sta si 
obljubila večno zvestobo v 
Brezovici pri Kozini. Rojena 
sta bila v Pavžanah, v 
kmečkih družinah, že kot 
zelo mlada fant in dekle pa 
sta se rada videvala in 
sestajala. Ljubezen ju je 
združila in v sreči in radosti 
vodila skozi življenje.
V zakonu se jima je rodil 
sin Jadran, ki si je ustvaril 
družino in z ženo Silvano sta 
ju obdarila z vnukoma 
Boštjanom in Matjažem.
Nona in nono sta zelo 
ponosna nanju.

Anica Adamič
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Koncert ob 20-letnici

SINII GALEB KLJUB LETOM OSTAJA MLAD
V Društvu upokojencev Izola že vrsto let deluje pevska sekcija, ki 
je bila ustanovljena 1978 leta. Prepevali so najprej samo moški, 
da bi popestrili petje in druženje pa so se jim v letu 1986 
pridružile še ženske in nastal je mešani pevski zbor, ki je bil kar 
številčen in je dosegal solidne pevske uspehe.
V letu 2005 je, zaradi premajhnega števila moških glasov, zbor 
prenehal delovati. Ženski del zbora se je ob koncu tega leta ponovno 
zbral in ustanovile so ženski pevski zbor pod istim imenom » SINJI 
GALEB », ki je nadaljeval pevsko tradicijo prepevanja v Društvu, 
pod vodstvom mlade, zagnane zborovodkinje ENEJE BALOH. Takoj 
so pričele z rednimi vajami in že naslednjo pomlad sodelovale na 
reviji Primorska poje in na drugih srečanjih s Primorskimi zbori. Tudi 
v letošnjem letu so se udeležile vsakoletnih koncertov z drugimi 
zbori.
Tako je nastopil čas za praznovanje 20 letnice prepevanja, ki so jo 
pevke počastile v nedeljo, 19. novembra s slavnostnim celovečernim 
koncertom v izolskem kulturnem domu Gost večera je bil Lovski 
pevski zbor Dekani, ki ga mlada zborovodkinja občasno tudi 
korepetira, vodi pa ga njen oče, znani izolski pevovodjaAnton Baloh. 
Koncert je bil dobro obiskovan, obiskovalci pa zelo zadovoljni z 
nastopom obeh zborov.

Zanimivi Izolani
GORAN FILIPI

gost 20. srečanja v nizu mesečnih večernih klepetov z »Zanimivimi 
Izolani« bo tokrat Goran Filipi, po rodu Izolan, jezikoslovec in pesnik, 

redni profesor na fakultetah v Kopru in v Pulju, raziskovalec istrskih 
narečij, avtor mnogih knjig, doma v Medulinu.

Prisrčno vabljeni v četrtek, 23.11.2006 ob 19. uri 
v čitalnico knjižnice, Ul. Osvobodilne fronte 15, Livade-Izola 

Pogovor bo vodila novinarka Radia KoperCapodistria Nataša Benčič

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
VABI K OGLEDU NOVE 
RAZSTAVE IGRAČ IN STARIH 
ŠOLSKIH PREDMETOV IZ 
ZBIRKE JANEZA JANEŽIČA. 
RAZSTAVA JE NA OGLED V 
PRAVLJIČNI SOBI V ČASU 
ODPRTOSTI KNJIŽNICE.

Božično - novoletno tržnica
v parku Pietro Coppo

V času od 23. do 31 decembra bo v parku Pietro Coppo božično - 
novoletna tržnica z bogatim programom za otroke in odrasle. Na 
voljo je še nekaj prodajnih hišic in stojnic po zelo ugodnih pogojih.
V poštev pride prodajni program primeren novoletnemu sejmu.

Za informacije in rezervacije: Občina Izola, Sončno nabrežje 8, 6310 Izola 
Telefon 66 00 135 ali 66 00 133 (Černelič, Zavrtanik)

Mercatino di Natale e Fine Anno
al parco Pietro Coppo

Tra il 23 ed il 31 dicembre al parco Pietro Coppo sara1 organizzato 
il mercatino natalizio con un ricco programma per bambini e adulti. 
£' disponibile ancora un numero limitato di bancarelle, noleggiabili 
ad un prezzo molto conveniente e destinate a programmi di vendita 
adatti agli eventi fieristici natalizi.

Informazioni/ prenotazioni: Comune di Isola, Riva del Sole 8, 6310 Isola 
Telefono 66 00 135 (Černelič), 66 00 133 (Zavrtanik)

ž-M,
Tmùm

"TRNULJČICA" NI PRAV NIČ ZASPANA
November je čas, ko začno odpadati listi z dreves, narava prične 
umirati. Zunanja luč premineva. Dnevi so kratki, noči pa dolge. A 
to je le zunanja podoba, kjer življenje se umakne v zemljo od 
koder bo spomladi spet vzklilo novo življenje. Tudi človek se 
»potegne vase« in prižgati mora notranjo luč, ki razsvetli temo. To 
je čas »notranjega dela«.
Tudi šolsko delo je jeseni veliko lažje, kakor spomladi, ko se začne 
ponovni ciklus odpiranja navzven in je zbranost težja.
»Trnuljčica« iniciativa za Waldorfsko šolo in vrtec na obali je letos 
(četrtek 16.11.) pripravila »praznik svetilk« v prostorih Društva 
prijateljev mladine Izola. To je praznik notranje luči. Izdelali smo 
lučke, vsak otrok svojo. Pritrdili smo jih na palčke in ko je vsak dobil 
tudi plamenček v lučko, odšli v večer, na sprehod. Kdor nas je videl, 
kako v temi hodimo z lučko, je obstal ogret in rekel:«Kako je to 
lepo!« Pa tudi pravljica »Deklica s svetilko« ob »mizici letnih časov« 
ni manjkala. Škoda le, da ni bilo še več otrok (slaba obveščenost). Pa 
dmgo leto!
Naj povem še, da bo »Trnuljčica« iniciativa za Waldorfsko šolo in 
vrtec na obali imela svojo stojnico na koprskem Božičnem sejmu. Še 
prej (sobota 02.12.) pa vas vabimo v Ljubljano na Božični sejem na 
Waldorfsko šolo, ko je »dan odprtih vrat«, kjer boste imeli vpogled v 
Waldorfsko pedagogiko (razstavljeni zvezki, ročna dela...), lahko boste 
kupili najrazličnejše izdelke, ki jih učenci, učitelji in starši izdelajo iz 
naravnih materialov. Za odrasle bodo razna predavanja, za najmlajše 
lutkovne igrice, delavnice za otroke, dramska igra, koncert, pevski zbor 
staršev...

Waldorfska iniciativa »Trnuljčica«, Irena Menih

PIRANSKI DNEVI ARHITEKTURE 2006
ARHITEKTURA NA RAZSTAVI - 24.mednarodni seminar 
Piran, Gledališče Tartini, 25. in 26. november 2006
Tokratno tradicionalno mednarodno srečanje arhitektov v Piranu - 
Obalne galerije Piran ga pripravljajo skupaj s člani Organizacijskega 
odbora, ki ga sestavljajo priznani slovenski in tuji arhitekti ter 
umetnostni zgodovinarji - bo izpostavilo tematiko različnih predstavitev 
arhitekture. Arhitekturne razstave so postale bistven del kulturne 
ponudbe sodobnega časa. Še nikoli ni bilo toliko različnih predstavitev 
arhitekture in nikoli niso bile tako množično obiskane.
Dvodnevni seminar bodo spremljale razstave med katerimi nedvomno 
izstopa razstava za Nagrado Piranesi (Mestna galerija Piran), na kateri 
bo mednarodna žirija vabljenih predavateljev izmed prispelih projektov 
(Slovenija, Hrvaška, Italija, Slovaška, Avstrija, Republika Češka) izbrala 
najboljše, v zadnjih dveh letih, realizirane arhitekturne rešitve.
Dvodnevno dogajanje se bo zaključilo v piranskem Gledališču Tartini v 
nedeljo, 26.11. ob 14. uri s sklepno slovesnostjo podelitve PRIZNANJ 
IN NAGRADE PIRANESI (avtor skulpture je akademski kipar Mirsad 
Begič). Nagrade inv priznanja bo izročila rektorica Univerze na 
Primorskem dr.Lucija Čok.

JUTRI PAZITE KJE PARKIRATE
Obveščamo vas, da bodo pristojne službe v petek dne 24.11.2006 v večernih 
urah opravile nadzor nad prevoznostjo intervencijskih poti predvsem v starem 
mestnem jedru. Pri nadzom sodelujejo: Občinska inšpekcija in redarstvo Občine 
Izola, gasilci iz PGD Izola ter pajek. Globa za parkiranje na poteh, namenjenim 
intervencijskim vozilom, znaša 20.000 SIT, odvoz vozila ravno toliko. Voznike 
naprošamo, da naj spoštujejo označene intervencijske poti, saj bodo le tako 
služile svojemu namenu.



• • ČETRTEK 23. november
Kino Odeon

ob 18.30 WORLD TRADE CENTER Režija: Oliver Stone
Igrajo: Nicolas Cage, Michael Pena, Maria Bello, Maggie Gyllenhaal, Jay Hemandez, Lucia Brawley, 
Jon Bemthal idr. 7 Resnična zgodba o letalskih terorističnih napadih 11. septembra 2001, ko sta dva 

moža sredi največjega trpljenja znova našla upanje na življenje. Za newyorska policista Johna 
McLoughlina in Willa Jimena seje ta dan začel kot vsak običajen dan, a seje kmalu spremenil v nočno 
moro, ko sta ostala ujeta pod ruševinami porušenih dvojčkov svetovnega trgovinskega centra. Film je 

posvečen vsem žrtvam tistega dne

ob 21.00 VSE JE ŠLO K VRAGU, PETE TONG Režija: Michael Dowse
Scenarij: Michael Dowse / Igrajo: Paul Kaye, Beatriz Batarda, Kate Magowan, Mike Wilmot, Monica 

Maja, Neil Maskell idr. / Film nam prikaže tragično življenje legendarnega didžeja Frankieja Wildea od 
njegovega vrhunca, ko so ga oboževale množice, do popolne izgube sluha in skrivnostnega izginotja z 

glasbenega prizorišča. / Nagrada za najboljši film na mednarodnem filmskem festivalu v Torontu.

• • PETEK 24. november
Kino Odeon

ob 18.30 WORLD TRADE CENTER Režija: Oliver Stone 
ob 21.00 VSE JE ŠLO K VRAGU, PETE TONG Režija: Michael Dowse

• • SOBOTA 25. november
Kino Odeon

ob 18.30 VSE JE ŠLO K VRAGU, PETE TONG Režija: Michael Dowse 
ob 20.30 WORLD TRADE CENTER Režija: Oliver Stone

• • NEDELJA 26. november
Kino Odeon

ob 18.30 WORLD TRADE CENTER Režija: Oliver Stone 
ob 21.00 BITKA V NEBESIH - Režija, scenarij: Carlos Reygadas

Igrajo: Marcos Hemandez, Anapola Mushkadiz, Bertha Ruiz / Marcos, šofer v družini mehiškega 
generala, in njegova žena, ulična prodajalka slaščic in budilk, ugrabita otroka, da bi dobila nekaj denarja. 
Njun podvig pa dobi tragičen epilog, saj dete umre. V obupanem iskanju tolažbe se Marcos zaupa Ani, 

promiskuitetni hčerki generala.. Carlos Reygadas, nominacija za zlato palmo in evropsko filmsko
nagrado.

• • PONEDEUEK27. november
Kino Odeon

ob 18.30 WORLD TRADE CENTER Režija: Oliver Stone 
ob 21.00 BITKA V NEBESIH - Režija, scenarij: Carlos Reygadas

• • TOREK 28. november
Kino Odeon

ob 18.30 WORLD TRADE CENTER Režija: Oliver Stone 
ob 21.00 BITKA V NEBESIH - Režija, scenarij: Carlos Reygadas

• • SREDA 29. november
Kino Odeon

ob 18.30 BITKA V NEBESIH - Režija, scenarij: Carlos Reygadas

VELIKA PREMIERA FILMA - Samo v art kinu Odeon Izola
29.-30. 11. ob 21.00

OKO 1 - GIN GWAI
Hongkong, Velika Britanija, Tajska, 

Singapur, 2002
Režija: Oxide Pang Chun, Danny Pang 
Igrajo: Angelica Lee, Lawrence Chou, 

Chutcha Rujinanon, Yut Ali So

Dvajsetletna Nak je pri dveh letih izgubila 
vid, zdaj ji ga bodo zdravniki s 

transplantacijo očes povrnili. Operacija 
uspe, toda dekle kmalu ugotovi, da okrog sebe vse pogosteje videva nenavadne duhove. 
Prikazujejo se ji duše pravkar umrlih in deklica lahko celo napoveduje človekovo smrt. 
S svojim psihologom se iz Hongkonga odpravi v Bangkok, da bi spoznala mater umrle 
deklice, ki je Nak podarila svoje oči. Razlogi njenih videnj so bržkone v travmatičnih 

dogodkih iz njene preteklosti.
Festivali, nagrade: Rotterdam 2002, Sitges 2002 (najboljša fotografija), hongkonška 

filmska nagrada (najboljša igralka: Angelica Lee).

MggggFm

Skupnost Italijanov Pasquale Besenghi degli Ughi Izola pripravlja
v petek, ob 19.00 uri

v Manziolijevi palači v Izoli,
večer posvečen

450. obletnici smrti Pietra Coppa.
Na prireditvi bosta sodelovala prof. Luciano Lago in glasbena skupina 
Dramsam iz Gorice. Mag. Flavio Bonin, v.d. direktorja Pomorskega muzeja 
Sergej Mašere Piran bo predstavil razstavo in katalog, posvečen temu 
slovitemu izolskemu kartografu.

V Soboto pa bo v Ljubljanski ulici, ki je bila nekoč ulica Pietro Coppo, 
odkrili prve tri spominsko turistične plošče z informacijami o našem 
slavnem sokrajanu, ki jih je izdelal umetnik Marjan Motoh.

Sončna Dvorana ulica Giordana Bruna 6, Izola
Vabimo vas na otvoritev razstave

»ZBERI VSE VODE« 
Gregorja Grešaka,
ki bo v petek, 24. novembra 2006, 
ob 19.00 uri 
v Sončni dvorani,
ulica Giordana Bruna 6 v Izoli.
(pod stopniščem cerkve Sv. Mavra)

« 
? m • sEmbie 
q i ve-Lcnl sta

U.05,/$4t$Q5
g-, c- m'inviì,
ho? enfant oe
glctir sirice«'idr

«pffin rmfcf

>.\RSt

Galerija KRKA Strunjan
razstava fotografij

Matjaža Prešerna

galerijalN SUL A
RUDI SKOČIR
SRČNA DAMA
slikarska razstava
Razstava je v Galeriji Insula, 
Pretorski palači in 
Galeriji Sqart v Kopru
na ogled do 30. novembra 2006.

galerija
Razstava fotografij

ALGA
Kazstava totogratii Galerija Alga Izola in Galerije Photon Ljubljana T'*’ ' '

JADRAN-RAZLIČNI PO
Skupinska razstava hrvaških in slovenskih avtorjev

Galerija Herman Pečarič 
Andrejka Čufer
Dotik pogleda
Razstava oaviriev, slik in avtorskih hm_____

PIRANSKI DNEVI ARHITEKTURE 2006 
ARHITEKTURA NA RAZSTAVI - 
24. mednarodni seminar
Piran, Gledališče Tartini, 25. in 26. november 2006



V spomin

ODŠEL )E BENO SAKSIDA, OČE ARGO JUHE
Beno Saksida, 1922 - 2006.
Ti štirje skopi podatki bodo zapisani v 
kamnu, nekaj več bo ostalo na papirju, 
vsa nepregledna množica spominov in 
občutkov, ki jih je pustilo 84 let 
preživetih v najbolj burnem obdobju naše 
zgodovine, pa bo ostala še nekaj časa 
zapisana v naših glavah in srcih. 
"Škoda", je že prej marsikdo rekel in bo 
gotovo tudi jutri in še kasneje "da ni to 
zapisano v kakšni knjigi". Res je. Kar se 
je Benotu dogodilo v življenju, bi 
napolnilo kar nekaj knjig, ne samo 
življenjepisnih, tudi kar nekaj romanov.

Biografskih vsebinskih motivov pa je res za nekaj knjig: pet let 
brezskrbnega otroštva - let, ki ostanejo v spominu bolj kot zaradi 
podatkov, zaradi sanjskih hrepenenj po tisti luči, svetlobi, bleščečih novih 
vonjih in okusih; svet smejočih se obrazov in topline, ki se vsakemu od 
nas za vedno vtisnejo v spomin in ki jih potem vse življenje poskušamo 
spet najti. Morda se je ob vrnitvi na Primorsko spomnil tistih vonjev in 
bleščave sonca, okusa po soli, ki ga včasih prinese maestral vse do 
njegove rojstne Vipavske doline.
Nato dvajset let ezulstva v Ljubljani in Litiji, kalvarija okupacije v 
Ljubljani in partizanstva z nepozabnimi epizodami kot tiste na Poreznu in 
v ujetništvu, desetletji, ki si jih vsi zapomnimo ker sovpadajo z leti 
učenja, spoznavanja novega, drugačnega. Leta, ki bi lahko zbudila nešteto 
zamer, ki jih marsikdo ni pripravljen nikoli pozabiti, ki pa so Benotu 
pustila samo neskončno vrsto spominov na dobroto ljudi v vseh 
premnogih in različnih okoljih. Ko nam je pravil o tistih časih, je za 
vsakogar našel dobro besedo, vedno je znal poiskati človeka v dejanjih, 
ne glede na njegovo politično, jezikovno, kulturno ali drugačno. 
pripadnost, danes bi rekli "drugačnost" - beseda, ki je ni maral. V 
vsakem o kolju se je naučil tudi jezika... pravzaprav se je vse 
življenje z užitkom učil, od francoščine, do nemščine, srbohrvaščine 
in italijanščine, ki jih je obvladal za kemijskega inženirja več kot 
odlično, s svojimi strokovnimi kolegi pa seje lahko mirno pogovarjal 
tudi v poljščini, ruščini... tudi angleščina mu ni bila popolnoma tuja. 
Zakaj toliko o jezikih? Ker je nenavadno, za strokovnjaka tehnične stroke, 
da posveti toliko zanimanja in truda tej za marsikoga od njegovih 
kolegov "tujemu" vedenju. Toda Beno je imel svoja načela, znanstvena, 
vsekakor ogromno tehničnega znanja, ki pa ga je neverjetno bogato 
nadgrajeval z obvladanjem komunikacije, odnosov med ljudmi, jezikov... 
in ob vsem tem je znal pritegniti, zabavati, zbuditi zanimanje pri vsakem 
človeku, s katerim je stopil v stik.
Najbolj je ta načela lahko uresničil v letih povojnih naporov, se ^kupaj z 
drugimi znal veseliti ob zmagah, najprej vojaški in nato delovnih; nato je 
se dvajset let intenzivno posvetil ustvarjanju, gradnji novega, lepšega, 
boljšega. V to je neomajno verjel do zadnjega diha. Nikoli ga nismo 
videli, da bi zapadel malodušju, pesimizmu, vedno je ob problemu, s 
katerim se je soočil, ponovil osnovna načela, ki smo si jih vsi zapomnili. 
"Vse sloni na enostavnosti. Če se stvar preveč zaplete, zbriši vse in 
ugotovi, kaj je v osnovi. Od tam naprej začni s procentnim računom!" 
ali pa "Navodila je nekdo napisal zato, ker je naredil nekaj novega. Ne 
misli, da si bolj pameten od njega in jih najprej prečitaj".
In tak je bil tudi v odnosu do drugih ljudi. Enostaven, odkrit, včasih kar 
preveč neposreden. Nikdar pa ni maral zavlačevanja, "odugovlačenja", 
spletkarjenja ali po tem kar se je v drugih časih reklo "mučke". Raje je 
sam zavihal rokave in nikdar se ni bal, da mu bo krona padla z glave, 
če bo sam kaj poprijel, dvignil, razložil kamion, če je bilo treba... in s 
tem dal konec koncev tudi zgled drugim. Zato se je v njegovi bližini 
vedno lepo delalo, z veseljem in se potem na koncu znalo tudi 
pozabavati.

SVETOVLJAN IZ MALEGA MESTA
Zanimivo je bilo, kako je znal v vsakdanjosti, v vsakdanjem življenju, 
dogodkih, dogajanju, postopkih, razbrati načela in zakone svoje tehnične 
znanosti - kemije, in se po njih ravnati. Nepozabno je njegovo pravilo: 
"Če bi rad naredil dobro konzervo, moraš biti najprej dober kuhar. 
Ljudje radi dobro jedo'" In pri kuhanju se naučiš osnove živilske in 
kemijske tehnologije. Ko moraš pomisliti, kako bi bilo to jed, s katere 
okusom si zadovoljen, skuhati tako, da bo ravno tako dobra tudi za tisoč 
ali milijon različnih jedcev in okusov. Spraševal se je, kaj je vzrok 
"cvetenja morja". Zakaj po površini našega lepega morja, ki je bilo 
včasih tako čisto in dišeče, sedaj plavajo tiste "nagravžne" sluzaste plahte. 
Kaj spodbudi njihovo rast?

In vsem je tako razlagal, morda včasih komu tudi kaj preveč, vendar mu 
optimizma ni nikoli zmanjkalo in vedno je hotel nekaj narediti, nekaj 
spremeniti na bolje. Nikdar se ni po končanem delu usedel in rekel: 
"Tako, končal sem, sedaj pa bom pozabil na vse in nekaj časa lenaril." 
Nikdar ni spal na lovorikah. Ko je eno "postrojenje" začelo delati, se je 
takoj usedel in ga začel nadgrajevati ali pa odprl novo gradbišče. Za 
"fabriko" ni bilo nikoli premalo časa. Za "fabriko" je bilo vedno treba še 
nekaj narediti. Če ni bilo zanimanja, je šel pa dragam in odprl novo 
"fabriko". Tako je šel neštetokrat v Ljubljano, na Gradišče, v Prekmurje, 
v Srbijo, pa v Dalmacijo... Neštetokrat so ga klicali tudi iz tujine 
Za Združene Narode je v raznih programih po celem svetu "popravljal" 
ali načrtoval nove "fabrike", deloval je v različnih združenjih, strokovnih 
organizacijah... pomagal, kjer se je le dala Ni bilo presenečenje, ko se je 
začel ukvarjati tudi z mladimi načrtovalci, ko jim je pregledoval načrte in 
jih usmerjal v racionalnejše in predvsem enostavnejše razmišljanje.
Marsikdo bo pomislil, da je ob vsej tej aktivnosti trpelo ostalo življenje... 
vendar vprašajte njegove sorodnike in prijatelje. Koliko časa je bil z 
družino, s prijatelji, na morju. Ni mu bilo težko po "šihtu" naložiti ženo 
in mularijo na barko in se odpeljati na kopanje na Bele skale. Ko je bilo 
več časa, tudi dvigniti jadro in se potepati po morju... Vedno je imel rad 
dober in zanesljiv avto, ki ga bo v kateremkoli trenutku popeljal 
kamorkoli bo želel, ali bo prisiljen oditi. Če je bilo treba, tudi 
tisočkilometrski skok v Nemčijo, po kakšen življensko pomemben del "za 
fabriko"... da ne bodo stroji stali in bili ljudje brez dela. Ali pa se 
popeljati na izlet, kamorkoli - ni maral omejitev, verjetno ni bilo države 
v Evropi, ki je ne bi obiskal, kjer ga njegovi kolegi ne bi poznali. 
Prijatelje je imel povsod - od Francije do Rusije, od Nemčije do Turčije, 
pa tudi dlje, saj so Japonci že zgodaj odkrili, da obstaja v Sloveniji 
delaven narod, ki ima tudi zelo sposobne strokovnjake, od katerih bi se 
dalo marsikaj... celo naučiti!
Vendar, zakaj bi hodili tako daleč. Verjetno v času, ko je bil še v 
"fabriki" ni bilo Izolana, ki ga ne bi poznal, pa tudi upokojitev ga ni 
osamila - celo vedno več prijateljev je imel, čeprav... po pravici 
povedano, niso več toliko garali in so se morda bolj ukvarjali z 
"dvigovanjem lahkih uteži" v kakšni "oštariji". Ampak tudi to je bil del 
Benotovega okolja - nikdar ni delal razlik, nikdar se ni družil "samo s 
sebi enakimi". Vedno je bil odprt 
za vse, vsem je prisluhnil, z 
vsemi se je znal pogovarjati... 
razen s školjkami, ki same vase 
zaprte nimajo dara sluha in 
govora.
Bolezni ga niso potrle, dokler je 
lahko "migal", ga je bila "polna 
Izola". Ko ni šlo več drugače... 
je šel na vsakodnevni sprehod 
pa s svojim vozičkom. Ni mu 
bilo pod čast se klatiti po Izoli s 
"hojco" in v garaži je že imel 
tudi tako na električni motor, 
vendar mu ni bilo usojeno, da bi 
se z njo kaj več potepal po 
svetu. Vse to bogato življenje, 
do zadnjega dneva, mu je žal 
skrajšal najprej padec z manj 
hudimi posledicami, ki jih je 
hitro odpravil in že nestrpno 
cepetal, kdaj bo spet lahko šel 
ven; in nato še eden, veliko 
hujši, ki pa je žal ugasnil ta 
"motorček", ki ga je bila polna 
Izola. (I. Pivac)

MAJHNOST NIMA MEJA
Inženirja Saksido je uredništvo Mandrača letos predlagalo za občinsko 
priznanje, saj je avtor ali soavtorj več kot 60 tehnoloških postopkov in 
elaboratov, ki so nam prinesli cockto, Argo juho, Ionie water, kavni 
koncentrat in še marsikaj, kar se nam danes zdi samo po sebi umevno.
Glede na njegov velik mednarodni ugled in hkratno navezanost na 
mesto v katerem je živel in delal smo ga predlagali za naziv "častnega 
občana". Zal komisija za volitve in imenovanja v njegovem življenju in 
delu ni našla dovolj argumentov in mu ni podelila tega niti nobenega 
drugega priznanja. Se naziva ambasador Izole si ni zaslužil, vse pa 
najverjetneje zato, ker pač ni bil strankarsko ali interesno povezan z 
nikomer in ker je imel napačnega predlagatelja. Bil je pač svetovljan v 
malem mestu, ki ni vedelo ali ni hotelo vedeti kdo je Beno Saksida.
Nekoga bi lahko bilo, oziroma bi moralo biti zelo sram.
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C AN Isola: Silvano Sau presidente, 
Lilia Peterzol vicepresidente

Riunione Costitutiva a Palazzo Manzioli del Consiglio della Comunità Autogestita della Nazionalità 
Italiana di Isola. A maggioranza di voti Silvano Sau è stato eletto presidente mentre Lilia Peterzol 
è stata eletta vicepresidente del Consiglio. Nel prosieguo, alla prima seduta ordinaria, eletti anche 
i tre rappresentanti al Consiglio della CAN Costiera. Riunione costitutiva nel pomeriggio a 
Palazzo Manzioli del Consiglio della Comunità Autogestita della Nazionalità Italiana di Isola.

I consiglieri alla seduta costotutiva della CAN di Isola

Elezioni 2006 a 
Isola: vittoria o 

sconfìtta?
Mentre scriviamo queste righe non 
sappiamo ancora quando verrà convocata 
la seduta costitutiva del Consiglio 
Comunale. Tanto meno se e come riuscirà 
a costituirsi: i nostri consiglieri eletti, 
probabilmente proprio per la loro 
annunciata neutralità e più volte 
conclamate autonomia e indipendenza, 
non sono stati fatti oggetto in questi giorni 
diproposte o di consultazioni da entrambe 
le parti. Probabilmente anche questo è il 
risultato della situazione in cui si sono 
venute a trovare, ad elezioni ultimate, le 
due fazioni politiche che si dividono 
l’elettorato al 50 per cento. Tanto più 
difficile, di conseguenza, procedere oggi 
ad una qualsiasi previsione su come 
potrebbe esser possibile un via d’uscita 
praticabile. Da una parte la destra, con 
la maggioranza assoluta dei seggi al 
Consiglio, e dall ’altra il Sindaco eletto a 
maggioranza diretta, pur se per due soli 
voti, e anche questi osteggiati.
L 'unica soluzione auspicabile sarebbe 
quella di un accordo tra le parti onde 
garantire, comunque, senza togliere 
niente a nessuno, la governabilità della 
nostra cittadina. Con le due formazioni 
armate di quel senso di responsabilità 
politica e civile che, appunto, soprattutto 
in frangenti come questi, richiede un 
impegno adeguato al di sopra delle 
battaglie e delle batoste elettorali e 
preelettorali. In fondo non stiamo 
discutendo della faccia di questo o di 
quello che forse avrebbe bisogno di un 
qualche ritocco per rendersi nuovamente 
presentabile, ma del futuro prossimo 
venturo di cui ha veramente a cuore il 
destino di Isola e dei suoi cittadini, deve 
farsi carico indipendentemente dai 
risultati del voto.
In secondo luogo, vorremmo ricordare a 
chi si sta battendo il petto gridando di 
rappresentare la volontà espressa dagli 
Isolani, che il loro 50 per cento-di cui si 
fanno forti-rappresenta in fondo soltanto 
il 30 per cento della popolazione adulta 
isolana. Per cui, invece di considerare i 
propri risultati come una vittoria, 
farebbero bene a considerarla una mezza 
sconfitta, visto che non sono riusciti a 
portare alle urne quasi la metà degli 
elettori, nemmeno offrendo loro il 
paradiso accompagnato da dolcetti e 
bicchierate di vino. Ma, onestamente, 
credete che ne siano capaci?

Silvano Sau

Alla seduta, presieduta inizialmente da Mario 
Carboni, nella veste di consigliere più anziano, 
ha preso parte pure il presidente del Commissione 
elettorale particolare comunale, Marino Dormo, 
che ha presentato una relazione sull’esito delle 
ultime elezioni amministrative nel cui ambito si 
è svolto pure il voto per il Consiglio della CAN. 
Nel corso della riunione, con voto segreto, a 
presidente del Consiglio è stato eletto Silvano 
Sau (8 voti su 9) ed a vicepresidente la prof.ssa 
Lilia Peterzol (8 voti su 9). Nel ringraziare i 
consiglieri per la fiducia, ma anche tutti i 
connazionali isolani per il voto scaturito dalla 
recenti elezioni, il neoeletto presidente ha voluto 
ribadire l’importante lavoro svolto dal Consiglio 
nel mandato precedente, ponendo poi l’accento 
sugli impegni che dovranno esser affrontati nel 
mandato che sta iniziando, sottolineando in 
particolare che i consiglieri eletti devono sentirsi

chiamati a rappresentare gli interessi di tutto il 
corpo nazionale minoritario e non di un suo 
segmento,o di un suo organismo. Nel prosieguo, 
il Consiglio ha continuato il lavori con la sua 
prima seduta ordinaria, nel corso della quale ha 
nominato i propri rappresentanti (accanto a quelli 
di Capodistria e a quelli di Pirano) nel costituendo 
Consiglio della Comunità Autogestita Costiera 
della Nazionalità Italiana. Sempre con l’esito di 
otto voti su nove a rappresentare la Comunità 
isolana sono stati nominati Silvano Sau, Lilia 
Peterzol e Mario Carboni. A conclusione della 
seduta, il presidente ha annunciato che in tempi 
molto ristretti sarà convocata una riunione con i 
responsabili delle due Comunità degli Italiani che 
hanno sede a Palazzo Manzioli, e, sempre a breve 
scadenza, anche una nuova riunione del Consiglio 
per definire i programmi per formai vicino 2007.

Claudio Chicco

La festa de “San Martin ”
Riuscita serata a Palazzo Manzioli 
dedicata al vino novello, allestita dalla 
CI “Pasquale Besenghi degli Ughi”.
Alla serata, dedicata alla festa di San 
Martino, quando, come dice l’antico 
proverbio, di ogni botte si degusta il vino, 
che è trascorsa in un’atmosfera di 
allegria, hanno partecipato numerosi 
connazionali. Ai vini ila degustare ci 
hannopensatoiconnazionaliproduttori 
offrendo una consistente scelta dei più 
tipici vini isolani, ma anche di qualche 
importante novità che ha incontralo 
l’approvazione del pubblico. Ad 
accompagnare il buon bicchiere di vino 
novello con un ’altrettanto ricca scelta di 
piatti tradizionali ci hanno pensato, 
invece, le signore connazionali.



You and me: alVelementare partito il 
progetto Comenius

Il progetto Comenius è un'iniziativa dell'Unione Europea che ha come scopo la 
conoscenza reciproca dei giovani delle diverse nazioni e l’approfondimento dello 
studio delle realtà geoculturali nelle quali essi vivono. La Scuola elementare Dante 
Alighieri ha svolto le prime giornate di attività legale al progetto che sviluppa 
assieme ad una scuola austriaca e ad una scuola polacca.

Coordinate dall’insegnante Simona 
Angelini, durate la settimana gli alunni 
hanno svolto lavori di ricerca sulle 
tradizioni de! nostro territorio. Le prime 
tre classi, aiutate da Vesna Vatovec del

Kulturno društvo Korte, hanno avuto 
modo di conoscere le caratteristiche del 
costume popolare e di imparare alcuni 
passi e alcunefigure dei balli tradizionali 
dell 'entroterra dell 'Istria slovena. Mìlada 
Monica, esperta di musica di Pirano, 
invece, ha lavorato con gli alunni sulle 
conte in dialetto e in italiano su 
canzoncine per bambini e su alcuni balli 
tradizionali della fascia costiera, tra cui 
il settepassi, L ’incontro con gli esperti è 
stato seguito da laboratori in cui allievi e 
insegnanti sono stati impegnati in 
elaborazione di marionette, disegno dei 
costumi popolari e costruzione di figure 
tridimensionali.
Le classi quarta e quinta hanno 
conosciuto le tradizioni culinarie della 
nostra regione, specialmente quelle legate 
allefeste. Anche in questo caso gli alunni 
si sono cimentati in lavori pratici con 
disegni ed esposizioni scritte.

Marino Maurel

CULTURA CULTURA CULTURA CULTURA
È stato un evento di alto livello il concerto pianistico a quattro mani svoltosi a Palazzo 
Manzioli. Ipianisti Barbara Rizzi e Antonio Nimissisono rivelati un duo affìatatissimo. 
I ben dodici anni di collaborazione ed il ricco curriculum che lì identifica si sono fatti 
sentire. Espressione,potenza, delicatezza, spirito... Queste alcune delle caratteristiche 
in cui si sono destreggiati i due artisti nei Lìebeslieder Walzer di Brahms. Due le 
aggiunte al programma iniziale: la prima, in occasione del 250-esimo anniversario 
della nascita dì W.A. Mozart, il brano del genio salisburghese “Der,welcherwandert” 
'dall 'opera “Il flauto magico”, trascrizione di F. Liszt; la seconda, in omaggio alla 
comunità italiana di Isola, uno scherzoso ed effervescente assemblaggio di Ouvertures 
Rossiniane del Zanettovich. E, per fluire in bellezza, il bis: una divertentissima 
interpretazione della “Marcia funebre di una marionetta" di C. Gounod.

Claudio Chicco

Il Duomo di Isola ha ospitato il tradizionale “Incontro internazionale di cori” 
organizzato dalla Comunità degli Italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi”. Il numeroso 
pubblico presente ha potuto apprezzare quattro validi complessi corali: La Corale 
“Concordia” di Concordia Sagittaria (Venezia) diretta da Renato Vemlrame, il Coro 
misto “Obal’ca” di Capodistria diretto da Aleksandra Pertot, il Gruppo gospe! “Soul 
Circus” di Monfalcone (Gorizia) diretto da Massimo Devitor eil Coro misto “Haliaetum” 
della Comunità degli Italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi” di Isola diretto da 
Giuliano Goruppi. I quattro cori hanno dato vita ad una bella serata musicale con un 
programma molto variegato, che è spaziato dai canti sacri al melos alpino, dalla 
polifonia al gospel, con brani di autori importanti quali Perqsi, De Marzi, Zardini, 
Gallus, Rahmaninov, Mendelssohn, e poi Hogan, Thomas ed altri. Un concerto di 
buona levatura artistica che il numeroso pubblico presente ha premialo con prolungati 
applausi. Degno di menzione il miglioramento dell 'Haliaetum-sia nel repertorio, sia 
nell’esecuzione - rispetto all'anno scorso. La serata, condotta da Ondina Matijašič 
Pucer, è stata ripresa da TV Capodistria che, con una buona combinazione di luci, ha 
contribuito a creare in San Mauro una atmosfera davvero magica.

Claudio Chicco

Il teatro di Isola ha ospitato la sesta edizione dell’incontro etno-folk “Senza confini”, 
organizzato dalla CI Dante Alighieri. Lo spettacolo, condotto da Eletta Bubola, ha 
visto la partecipazione delta Compagnia giovanile di etnoteatro della CI Dante 
Alighieri di Isola diretta da Amina Dudine, il Complesso di strumenti a plettro della 
Società artistico culturale “Lino Mariani” di Pota diretto da Ivan Štekar, il Gruppo 
vocale “Volta” della CI di Verteneglio diretto da Sanjin Radoviče, l’attore triestino 
Sergio Colini ed il Gruppo folcloristico delta CI di Dignano diretto da Livio Beici. 
Macchiette nel nostro dialetto ed in quello triestino, canti popolari veneti, triestini, 
istriani e dalmati, balli antichi. Una rassegna di buona fattura, che, purtroppo, ha 
registrato una scarsa presenza di pubblico. Al termine dello spettacolo è stata 
inaugurata nel ridotto del teatro una mostra di opere degli artisti Vivienne Benedetti, 
Luigina Biancuzzi, Sonia Fabbro, Ellen Stoelinga, Miriam Sut, Anna Zamolo e 
Bruna Zucchelli.

Claudio Chicco

SPORT SPORT SPORT SPORT SPORT SPORT
Successo della squadra di pesca sportiva della Dante alla “X Coppa Oradela” 
svoltasi a Pirano il 4 novembre scorso. Nella categoria a squadre, la coppia formata 
da Sandro Valenti e Franc Juriševič si è classificata al primo posto. Nella pesca di 
singolo, invece, Franc Juriševič si è classificato primo, il Valenti dodicesimo.

Venerdì 10 novembre si è svolta a Palazzo Manzioli l ’undicesima edizione del torneo 
di briscola e tressette riservato ai soci della Dante Alighieri. Sei le coppie partecipanti 
e tre i premi previsti: il prosciutto è andato alla coppia vincitrice formala da 
Loredano Pugliese e Valdi Koren, il formaggio ai secondi classificati Emilio e Tura 
Bevitori, le bottiglie di vino alta coppia Claudio Pečar - Cristian Pugliese che si è 
piazzata al terzo posto.

Non c'è più religione
La stagione turistica 2006 è ormai nel dimenticatoio. Infatti, già da qualche 
settimana non incontriamo perle contrade di Isola neanche gli "Under 93". 
Gli ultimi turisti che ci hanno fatto visita sono stati i tordi che dai nostri cieli ci 
avvertivano che la festa è finita. Finita come ? Stando alle voci di borgata non 
è finita nei migliori dei modi. Ciò significa che anche quest'anno è stato dato 
un coqthbuto al calo degli introiti nel ramo dell'economia che perla nostra 
cittadina doveva essere portante. Si dice che dalle precedenti alle recenti 
elezioni amministrative detto calo sia stato del 30 % circa. Spaventoso! In 
compenso però sono aumentati i dipendenti comunali con funzioni nel 
turismo. Significa che introiti e dipendenti sono grandezze inversamente 
proporzionali: diminuiscono iprimi e aumentano i secondi. Noi, poveri illusi, 
eravamo convinti che tutto ciò avesse ricevuto l'estrema unzione con la 
disgregazione della Jugoslavia.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Attività bibliotecaria
La BIBLIOTECA DOMENICO LOVISATO 
e la sala di lettura di Palazzo Manzioli sono 
aperte dal lunedì al venerdì dalle ore 16.00 alle 
19.00.
La BIBLIOTECA CIVICA di Isola invita i 
bambini dai quattro anni in poi alle ore della 
favola in lingua italiana, che hanno luogo ogni 
mercoledì alle ore 17 nella Sala cristallina 
delle fiabe.

Manifestazioni culturali
Venerdì 24 novembre, ore 19.00, Palazzo 
Manzioli: PIETRO COPPO - 450-ESIMO 
ANNIVERSARIO DELLA MORTE DEL 
GRANDE CARTOGRAFO ISOLANO. 
Organizzazione: CI P. Besenghi in ambito al 
programma culturale della CAN.

Giovedì 30 novembre, ore 18.00, Palazzo 
Manzioli : Il gruppo fotografico dellaCI PBDU 
organizza una esposizione delle ultime novità 
della ditta SAMSUNG (macchine fotografiche 
e altri materiali per lo svi l uppo delle foto). Sarà 
presente un rappresentante dell’omonima ditta. 
Organizzazione: CI P. Besenghi.

Sabato, 2 dicembre 2006, ore 18.00, Casa 
della cultura: GIROCANTANDO-spettacolo 
di musica leggera con gruppi di Isola, Rovigno 
e Dignano. Organizzazione: CI D.Alighieri.

Lunedì4 dicembre, ore 18, Palazzo Manzioli:
MOSTRA DI CERAMICA - Inaugurazione 
dell’esposizione dei lavori del gruppo di 
ceramica della CI P. Besenghi degli Ughi. 
Organizzazione: CI P. Besenghi

Martedì, 5 dicembre 2006, ore 18.00, Palazzo 
Manzioli: GLI ANIMALI VELENOSI -

Conferenza in ambito alla collaborazione con 
UI-UPT. Organizzazione: CI P. Besenghi.

Mercoledì, 6 dicembre 2006, ore 17.00, 
Palazzo Manzioli: SAN NICOLO’ - Festa 
per i bambini. Organizzazione: CIP. Besenghi 
degli Ughi Isola.

Venerdì, 8 dicembre 2006, ore 20.00, Casa 
della cultura: CONCERTO DEL “RENATO 
CHICCO ORGAN QUARTET”. Questo 
classico ‘organ quarte!’ si ispira ai gruppi con 
la caratteristica strumentazione organo, tromba, 
sax e batteria, che attraverso un repertorio 
scelto di standards e brani originali, produce 
un ‘sound’ omogeneo e interessanti idee 
musicali. Organizzazione: CAN e Centro per 
la cultura, lo sport e le manifestazioni Isola.

Uscite dei gruppi

Sabato 25 novembre: I gruppi artistici 
Compagnia giovanile di etno-teatro, 
Compagnia filodrammatica, Gruppo folk
canoro, Cantanti di musica leggera e 
Minicantanti della CI Dante Alighieri di Isola 
sosterranno alla Comunità degli Italiani di 
Parenzo lo spettacolo “Da San Mauro a San 
Mauro”. La manifestazione è organizzata in 
occasione della festivitàdi San Mauro, patrono 
di Isola e di Parenzo.

MANIFESTAZIONI
SPORTIVO-RICREATIVE

Venerdì, 1 dicembre 2006: TORNEO DI 
BRISCOLA E TRESSETTE - La gara è 
riservata ai soli soci della CI P.Besenghi degli 
Ughi. Organizzazione: CI P. Besenghi.

SPORT SPORT SPORT SPORT SPORT SPORT
Bella affermazione della squadra di 
basket della CI Besenghi al tradizionale 
appuntamento novembrino inserito nel 
programma annuale degli eventi 
organizzati dalla sezione sportiva della 
suddetta Comunità. Il torneo,giunto 
all’ottava edizione, in realtà, facendo di 
necessità virtù, si è trasformato in un 
incontro unico in quanto causa impegni 
inderogabili l’invitata squadra ACLI di 
Trieste all’ultimo istante ha dovuto 
rinunciare alla partecipazione. 
Ciononostante la competizione ha 
raggiunto livelli, sotto il profilo tecnico- 
agonistico-organizzativo, encomiabili. 
Nel confronto con la piranese Mean

Si dice e non si dice...

Machine la compagine della Besenghi si 
è imposta per 91 a 83 dopo che al riposo 
è andata sotto di sei lunghezze sul 46 a 
40. Per cui vittoria in rimonta materi
alizzatasi nel corso dell’ultimo quarto di 
gioco in cui gli isolani hanno sfoderato 
un invidiabile e nel contempo inatteso 
cambio di marcia sorretto da una 
rimarchevole condizione atletica. A 
consolare ipiranesi, il premio di miglior 
giocatore conferito a Gorazd Murovec, 
autore di 36 punti, mentre a Robert 
Apollonio del Circolo Besenghi, che 
proprio il giorno prima compiva 50 anni 
d’età, è stato consegnato un riconos
cimento speciale alla carriera, con le 
scarpette ancora lontane dall’essere 
appese al fatidico chiodo.

Occupiamoci della voce "aborigeno". Vi 
diciamo subito che si dovrebbe usare 
sempre il plurale: aborigeni. Chi sono gli 
aborigeni? Propriamente gli abitanti del 
Lazio, prima che si stabilissero i Latini. 
Oggi sta per le popolazioni (in questo 
caso: aborigene, femminile plurale) prime 
abitatrici di un luogo. Non noi che siamo 
arrivati molto più tardi.

G.S.
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KRIMINALNE
ODPRTO BOLJ KOT PO NAVADI
Neznani storilec je ponoči v gostinskem lokalu z neznanim predmetom vlomil 
vhodna vrata in iz lokala ukradel večjo količino cigaret, alkoholnih pijač in 
dnevni izkupiček.

OLJKE BREZ LASTNIKA
Na policijsko postajop je prišel občan in prijavil, da mu je neznani storilec 
obral cca 30 dreves oljk. Policisti so hitro ugotovili, da sta oljke obrala nova 
lastnika parcele, saj sta upravičeno domnevala, da so zdaj njune.

AVTOBUS NI RING
Na avtobusu je prišlo do kršitve javnega reda in miru, saj sta se sprla 
voznik avtobusa in potnik. Izmenjala sta si več žaljivk, voznik pa je uporabil 
tudi fizično silo. Zoper oba bodo uvedli hitri postopek o prekršku.

KAJ MU JE NAREDIL
V garažni hiši si je neznanec vzel čas in izpraznil vse štiri pnevmatike na 
osebnem avtomobilu, ter ga z ostrim predmetom poškodoval po karoseriji.

ZADNJI HIP PRED EUROM
V eni izmed bančnih poslovalnic so odkrili bankovec za 10.000 Sit, za 
katerega obstaja sum, da je ponarejen. Policisti opozarjajo, da je treba biti pri 
bankovcih večjih vrednosti pozoren, saj ponarejanje še ni iz mode.

SE PIAGGIO
Pred športnim klubom je neznani storilec v večernem času ukradel kolo s 
pomožnim motorjem znamke PIAGGIO BRAVO, temno zelene barve.

UDARILA STA SE
V gostinskem lokalu je prišlo do prepira med gostoma, pri čemer je 
prijavljeni pretepel prijavitelja in mu povzročil lahke telesne poškodbe. Zoper 
storilca bo podana kazenska ovadba.

HITRO IZGUBLJEN IZPIT
Skupina za merjenje hitrosti prometne policije Koper je v nedeljo opravljala 
meritve hitrosti na območju Izole. Tam so pri omejitvi 80 kilometrov na uro 
izmerili hitrost, s katero je 24 letni voznik začetnik iz Izole brzel po izolski 
obvoznici in mu namerili kar 147 kilometrov na uro. Zanj so odredili še 
preizkus alkoholiziranosti in tudi ta meritev je pokazala občutno preveč, kar 
0,35 miligrama alkohola v izdihanem zraku. Skupno bo dobil najmanj 9 
kazenskih točk, kar pomeni, da bo moral ponovno opraviti vozniški izpit.

STARO JE STARO
V jutranjih urah se je pred dekanskim tunelom na voznem pasu ustavil 
starejši avtomobil, last 36-letnega Izolana, ker se mu je »odvila-otrgala« 
zadnja guma.

PREHITRO Z MOTORJEM
Nekaj po 20.00 uri je prišlo do prometne nesreče v Izoli. Prometno nesrečo 
je povzročil 15-letni voznik kolesa z motorjem, ki je zaradi neprilagojene 
hitrosti trčil v zadnji del, pred seboj vozečega osebnega avtomobila MB 
registracije, ki ga je vozil 26 letni Mariborčan. Ob trku sta voznik kolesa z 
motorjem in njegova 15-letna sopotnica iz Izole padla po tleh. Voznik kolesa 
z motorjem in sopotnica sta uporabljala varnostni čeladi. Oba sta bila z 
vozilom PHE odpeljana v Bolnico Izola, kjer so ugotovili, da sta utrpela 
lahke telesne poškodbe.

VOLITVE NISO KAR TAKO
Policisti so nam v zvezi z dogodki ob volitvah poslali naslednje kratko 
poročilo:
Kot je že vsej vesoljni Sloveniji znano, smo imeli (in imamo še) več dela z 
dogodki, povezanimi z volitvami. Bili smo na kraju dveh shodov pred 
zgradbo Občine Izola, kjer je zasedala občinska volilna komisija. Shoda se je 
udeležilo več sto ljudi v torek in v sredo. Ker shoda nista bila priglašena 
oziroma prijavljena v skladu z Zakonom o javnih zbiranjih, preverjamo še 
vlogo organizatorja - stranke in. bomo v primeru utemeljenih dokazov o tem 
zoper organizatorja in odgovorno osebo ustrezno ukrepali.

S PIŠTOLO V ŠTAB
V sredo, 15. 11. ob 18.50 uri je na sedež stranke Izola je naša prišel vinjen 
Izolan in s plinsko pištolo grozil dvema članoma stranke, ki sta o tem 
obvestila policiste. Policisti so napadalca razorožili in privedli na PP Izola, 
kjer je bilo po končanem postopku odrejeno pridržanje do izstreznitve. Za 
kršitve mu je bil izdan plačili nalog in zasežena pištola.

Z MOLOTOVKO V PISARNO
Drugi dogodek, verjetno še odmevnejši, ki ga tudi povezujemo z volitvami, 
je poškodovanje zgradbe v Plenčičevi ulici, kjer ima sedež več strank in 
drugih ‘organizacij oziroma dmštev. Tu je neznana oseba ali več oseb odvrgla 
neznani eksplozivni telesi, ki sta delno poškodovali bližino vhoda v zgradbo. 
Za povzročiteljem oziroma povzročitelji intenzivno zbiramo dokaze, vrsta 
eksplozivnega telesa pa bo znana po analizi v forenzičnem laboratoriju.

JESENSKA UTRUJENOST
Občan je policiste obvestil, da v jarku leži nezavesten moški. Policisti so hitro ugotovili, da si 
je možakar zaradi alkoholne utrujenosti izbral jarek za počitek. Ker je že malo mraz so ga 
pospremili do doma.
V drugem primem pa je v centm mesta na pločniku obležal policistom dobro znan moški. Ker 
je bil nezavesten, so ga s PHE odpeljali v bolnico kjer so mu nudili ustrezno zdravstvena 
oskrba.
ZA KONEC - OPOZORILO
Pred nami so deževni pozno jesenski dnevi. Na vozišču na nekaterih mestnih ulicah je listje 
dreves, kar še dodatno povzroča določeno nevarnost. V kombinaciji dežja in listja namreč pride 
do velikega povečanja spolzkosti vozišča in se tako poveča zaviralna razdalja, kar je lahko zelo 
nevarno, predvsem pred križišči in prehodi za pešce. Svetujemo, da zaradi teh okoliščin 
povečate previdnost in vožnjo prilagodite tudi temu dejavniku.
Policisti PP Izola.

MALI IZOLSKI OGLASI
ŠTUDENTSKE SOBE 
Stanovanja, poslovni prostori
- Kupim garažo v Izoli, tel 041 488 346
- V Jagodju oddamo garsonjero,primemo za mlad par ali 2 študenta/ki.
Ločena kuhinja, opremljeno, centralno ogrevanje, vrt, parkirno mesto Cena 250 Eurov in 
stroški Tel. 040 346 912
- Kmetijsko zemljišče kupim v Piranu ali Izoli- neobdelano ali zaraščeno, tel 051311180
- Na Krasu kupim stanovanje, hišo ali parcelo, brez posrednika gsm 031 406 739
- Oddam lepo opremljeno enosobno stanovanje v Polju. Najraje mlademu zaposlenemu 
paru. info 641 3002
- ŠTUDENTOM oddam 4 sobnoopremljeno stanovanje v Jagodju s souporabo kuhinje, 
kopalnice z WC, WC, teraso. Ima tudi poseben vhod in centralno kurjavo. Tel.: 031/439 738
- Uslužbenka srednjih let išče v Izoli ali njeni okolici skromno garsonjero ali enosobno 
stanovanje za daljši čas. gsm:031/598 633
- Iščem stanovanje v Izoli,lahko soba z souporabo kopalnice. Redno plačam. 041 902 925
- Kupim garsonjero, manjše stanovanje ali hišo, lahko tudi starejšo, potrebno obnove, v 
Izoli ali okolici Inf. Na tel. 051 325 385
Motorna vozila
- - Ugodno prodam štiri kovinska platišča oblečena v zimske gume (dunlop) za Audi 4, dimenzije 185/65/15 z 
okrasnimi pokrovi in 1 aluminijasto platišče oblečeno v novo semperit gumo istih dimenzij, 
prav tako za Audi 4. Tel. 05 6414 024Gsm 040 912 249
- Prodam gorsko kolo Balance z opremo Shimano^ lprestav, staro 10 masecev in še v garanciji. Cena: 
25.000 Sit. tel.031 357 060 - Žanet
- Električni skuterTY 223,NOV (nosilnost do 75 kg) prodam za 20.000 Sit Tel.:041 933 630
Delo
Starejšim nudim pomoč na domu tel 041 233 451

Razno
- V torek zjutraj sem med Koprsko ulico in avtobusno postajo izgubil črni anorak 
vrhunske blagovne znamke Kilimanjaro. Najditelja prosim, da javi na tel 
040-156915
- Poceni kupim ali prevzamem kavč, tel 041 344 280
- Prodam metrska hrastova drva - 15.000 SIT m3, tel 041 344 280
-Potrebujem inštruktorja za angleškim italijanski jezik za srednjo stopnjo, tel 031 406 739
- Kamenje primerno za škarpe z njiv v vasi Grbci /Šared/ po dogovoru lahko odpeljete. 
Odvoz možen samo v suhem vremenu, tel 041 721 220
- PRODAM PEČ ZA ŽGANJE KERAMIKE- PIKA 55 L. PEČ JE ENOFAZNA (220 
V), MAX.TEMP. 1200 st., KW 3,5. CENA: 150.000 SIT (625 EUR) in PRODAM NOVO 
STISKALNICO ZA VALJANJE GLINE. CENA: 120.000 SIT (500EUR)
tel. 041 392175
- Dobil sem socialno stanovanje. Sedaj potrebujem še vse ostalo /postelja, kuhinjska
oprema,..... /tel 031 245 611
- prodam otroško stajico po ugodni ceni. /tel 051 302 438, o5/ 641 5338 
-Starejšim obolelim ter drugim, nudim pomoč in oskrbo Tel 040 701 108
- Zaradi bolezni ugodno prodam 8 dnevni izlet v Španijo,na Costa Bravo. Možnost za 
dve osebi. Tel 041 312 940
- Rabljeni motorni mlin za grozdje, SOOl.kad za kmetijstvo in 2001. sod iz steklene volne 

za vino ugodno prodam, tel. 041 828 605
- Ugodno prodam play station 1 z igricami, cena po dogovoru gsm 031 779 282
- Zelo ugodno prodam pisalno mizo (višina 0,76)novo zakonsko posteljo (140X190), 
omarico za TV in glasbeni stolp gsm 031 201 667
- ŠE PRED ZIMO POSKRBITE ZA TOPEL DOM, KRAŠKA DRVA tel 040 342 200
- Libra d.o.o. laboratorij meril odkupuje tehtnice, mesoreznice in salamoreznice. tel 
031 568 778

■ Prodajamo domače oljčno olje po 2.000,00 SIT liter, tel 031 611 570

MMPmC je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
odg. urednik: Vlado Grlica; tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika@ 
mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 230 SIT. Založnik / elektronski prelom 
: GRAFFI! LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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* akcija, v kateri vsak kupec ob nakupu SEAT Ibize ali SEAT Cordobe 
dobi set zimskih gum s platišči brezplačno.■

www.seat.si

Vaš trgovec z vozili SEAT:

AVTO CENTER JEREB
Pooblaščeni trgovec in serviser vozil SEAT

Salon in servis: Polje 9/b, 6310 Izola, Tel.: 05/616-80-11, Faks: 05/616-80-14, www.a-jereb.si

»ERT
:o emoción

DECEMBER ZAGOTOVO BO
Na novoletne praznike v teh dneh nihče ne bi niti
pomislil, če nebi bilo okrasnihv luči, ki so že
montirane po posameznih ulicah. Človek bi pomislil,
da so organizatorji decembrskega dogajanja pohiteli, 
vendar o kakšnem programu, ki bi Izolane spravil 
na ulice ali celo v trgovine, zaenkrat ni nič slišati. 
Kar malo nas je zabolelo, ko smo prebrali vest, da 
se bo novoizvoljeni ljubljanski župan sestal s trgovci 
starega mesta, da bi se skupaj dogovorili, kako bodo 
pričakali decembrske praznike. Izolski trgovci česa 

takšnega že dolgo niso 
doživeli, ne od stanovske 
organizacije ne od občine 
niti od kakšnega drugega 
organizatorja. Edino kar 
zanesljivo bomo imeli je 
mesec december in 
silvestrovanje na prostem. 
Časi nagradne akcije 
December v Izoli so že 
zdavnaj mimo in bojimo 
se, da bodo okrasne lučke 
tudi letos svetile same 
sebi. Da bi nas le 
presenetili.

mesne Sefi

HALO GUST 041/650 33

■- v/- p
dostava pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 rezervacija miz 041/ 675 953


